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معاون اداره کل منابع طبیعی استان:  
 ۷۰ درصد گرد و غبار اصفهان ذرات گچ است؛

از  زمین های شرقی!

 وضعیت خاص مسجد سید 
اصفهان؛

از کاشی های 
فروریخته تا 

مرمت های ناشیانه!

ملاقات با کریستیانو رونالدو 
غیرممکن شد؛

سراب سلفی با ستاره 
پرتغالی در تهران!
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قاچاقچی چوب، جنگلبان اصفهانی را با 
خودرو زیر گرفت

ساخت ۹ مدرسه استثنایی توسط خیران 
مدرسه ساز اصفهان

تامین آب شرب در تنگنای خشکسالی
طرح های تصفیه خانه  ای در اصفهان رو به پیشرفت است اما؛

برای پروژه مترو و ناوگان 
اتوبوسرانی اصفهان ۵,۰۰۰ 

میلیارد تومان نقدینگی 
نیاز داریم

تصویب استفاده از حیاط 
مدارس برای استقرار 

 سرویس دانش آموزان 
در شورای شهر اصفهان

 خسارت ۱۲۸ میلیارد 
تومانی سرمازدگی به 
باغات و مزارع استان 

اصفهان
کم آبی؛ تنها عامل خزان و پاییز زودرس در اصفهان
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

دوشنبه  ۲7  شهریور  ۱4۰۲
۲ ربیع الاول    ۱44۵

۱۸  سپتامبر ۲۰۲3
 شماره 3۹۰۵    

۸ صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان گفت: ۷۰ درصد گردوغبار اصفهان که از شرق این استان 
خیزش می کند، ذرات گچ است.بررسی ها نشان می دهد ۷۰ درصد گردوغبار استان که گاهی از ناحیه شرق شهرستان اصفهان 
خیزش می کند ذرات گچ و منشأ آن کوره های گچ منطقه سجزی است.فعالیت کانون های فرسایش بادی سالانه ۴۰۰ میلیارد 
تومان به استان اصفهان خســارت می زند که حدود ۸۰ درصد آن ها مربوط به دشت سجزی در شعاع ۵۰ کیلومتر کلان شهر  
اصفهان است. برای جلوگیری از گسترش فعالیت کوره های گچ و آجر در سجزی در برابر فشارها مقاومت می کنیم تا بر اساس 
 مصوبه شورای برنامه ریزی تیرماه سال ۱۳۸۸ مبنی بر ممنوعیت توســعه و بهره برداری معادن و کوره های گچ و آجر، این

 اتفاق نیفتد. 

مناقصه عمومی یک مرحله ای
فراخوان خرید سنگ فرش

شهرداری لایبیدم الف: 156۷۰۷3

نوبت دوم

احتراماً شــهرداری لایبید در نظر دارد فراخوان خرید سنگ فرش به 
شماره 2۰۰2۰9۸2۷۵۰۰۰۰۰۵ را از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی 

دولت برگزار نماید.
کلیه مراحل برگزاری فراخــوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا 
بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

)ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت 
به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای 

کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی: 

- تاریخ انتشار فراخوان: ۱۴۰2/۰6/2۱
- مهلت دریافت اسناد فراخوان: ۱۴۰2/۰6/۳۰

- مهلت ارسال پیشنهادات: ۱۴۰2/۰۷/۰9

- زمان بازگشایی پاکت ها: ۱۴۰2/۰۷/۱۰
نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار:

شــرکت کنندگان در مناقصه مؤظف به پرداخــت ۴/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
)چهار میلیارد و پانصد میلیون ریال( به صــورت ضمانتنامه بانکی و یا 
واریز نقدی به حساب ۱6۳۵۰6۷9۵۷ به نام شهرداری لایبید نزد بانک 
تجارت بابت ضمانت شــرکت در مناقصه می باشــند و می بایست قبل 
از اتمام مهلت مناقصه اصل فیش واریزی و یــا ضمانت نامه را تحویل 
شــهرداری دهند، که پس از انجام کلیه تعهدات توسط برنده مناقصه و 
تایید کارفرما و تنظیم صورتجلسه تحویل و تایید قطعی به ایشان مسترد 

خواهد شد. 
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه:

شهرداری لایبید
تلفن تماس: ۰۳۱۴۵۳۳2۵۱۰- ۰۳۱۴۵۳۳2۷۱۸- ۰9۱۳2۷2۴۰۱9

مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت اول(

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر م  الف:1565836

چاپ دوم

عملیات خرید کود دامی پوسیده
شهرداری شاهین شهر در نظر دارد فراخوان عملیات خرید کود دامی پوسیده با شماره سیســتمی 2۰۰2۰9۴۷۳۴۰۰۰۰۷9 را از طریق 

سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت 

ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.

متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت 

برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:               - تاریخ انتشار فراخوان: ۱4۰۲/6/۱۸                          - مهلت دریافت اسناد فراخوان: ۱4۰۲/۰6/3۰
- مهلت ارسال پیشنهادات: ۱4۰۲/۰7/۰۹ ساعت ۱4:3۰                           - زمان بازگشایی پاکت ها: ۱4۰۲/۰7/۰۹ ساعت ۱۵:۰۰

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه:        شاهین شهر میدان فاطمیه شهرداری مرکزی- ۰3۱4۵۲۲۵۲۰۰
  

با عنایت به مصوبه شماره ۱96 مورخ ۱۴۰2/۴/۳ شورای محترم اسلامی شهر، بدینوسیله به اطلاع می رساند شهرداری زیار در نظر دارد نسبت 
به فروش دو پلاک با کاربری تجاری با شرایط مندرج در آگهی مزایده شماره ۱۴۰2/2۸۵۵ مورخ ۱۴۰2/6/26 اقدام نماید. لذا از متقاضیانی که قصد 
شرکت در مزایده را دارند دعوت بعمل می آید جهت شرکت در مزایده حداکثر تا مورخ ۱۴۰2/۷/6 به ســامانه الکترونیکی ستاد مراجعه و نسبت به 

بارگزاری اطلاعات اقدام نماید.

 آگهی مزایده 
شهرداری زیار

سید رسول داودی - شهردار زیارم الف: 156923۷

                آگهی مزایده های عمومی یک مرحله ای شماره های 14۰2/14/ز  و 14۰2/15/ز

اداره ارتباطات و اطلاع رسانی  اداره کل  راه و شهرسازی استان اصفهان م الف:156934۷

نوبت اول

مبلغ ضمانت نامه شرکت در مزایده )ریال(قیمت پایه کارشناسی  برای اجاره )ریال(مساحت)مترمربع(پلاک ثبتیعنوان مزایدهشماره مزایده

۱4۰۲/۱4/ز
جاره ۳ ساله دو قطعه زمین با 

کاربری صنعتی تحت پلاک ثبتی 

۳۱9 فرعی از ۱۴ اصلی واقع در فریدن

۱۴/۳۱9

29۵۰
سال اول)۱۴۰2(:۴9،2۰۰،۰۰۰
سال دوم)۱۴۰۳(:۵6،۴۰۰،۰۰۰
سال سوم)۱۴۰۴(:69،6۳۰،۰۰۰

۸،۷6۱،۵۰۰

6۰۰۰
سال اول)۱۴۰2(:96،۰۰۰،۰۰۰

سال دوم)۱۴۰۳(:۱۱۰،۴۰۰،۰۰۰
سال سوم)۱۴۰۴(:۱۳9،2۰۰،۰۰۰

۱۷،2۸۰،۰۰۰

۱4۰۲/۱۵/ز
اجاره ۳ ساله یک قطعه زمین با 

کاربری صنعتی تحت پلاک ثبتی ۱۱ 

فرعی از 2۸۷6 اصلی واقع در کاشان

2۸۷6/۱۱۱2۸۷۰۰
سال اول)۱۴۰2(:۱۰۷،۵۰۰،۰۰۰
سال دوم)۱۴۰۳(:۱2۸،۵۰۰،۰۰۰
سال سوم)۱۴۰۴(:۱۵۴،۵۰۰،۰۰۰

۱9،۵2۵،۰۰۰

اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان در نظر دارد املاک مشــروحه زير را از طريق مزايده به صورت اجاره واگذار نماید. از متقاضيان دعوت می شود 

برای دريافت اسناد مزايده به سامانه تدارکات الکترونیک دولت به نشانی http://setadiran.ir   تا روزچهارشنبه مورخ ۱۴۰2/۰۷/۰۵ مراجعه نمايند.

برای شرکت در مزایده باید از طریق سامانه ستاد ایران با کاربری مزایده گر اسناد  دریافت گردد درغیر اینصورت امکان شرکت در مزایده وجود ندارد.

مهلت دریافت اسناد روز  چهار شنبه  مورخ   ۰۵/ ۰7/ ۱4۰۲
مهلت تحویل پیشنهاد ها روز   شنبه  مورخ   ۱۵/ ۰7/ ۱4۰۲

گشایش پیشنهاد ها ساعت ۹ روز یکشنبه  مورخ  ۱6/ ۰7/ ۱4۰۲
نشانی:  اصفهان   ـ خيابان سعادت آباد                                     تلفن:  66۸۱۰6۸ ۳– ۰۳۱      
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 تاکید فرماندار کاشان بر تهیه نقشه طرح انحراف ترافیک
فرماندار کاشــان با بیان اینکه نقشــه طرح انحراف ترافیک کاشــان تهیه شــود، گفت: محدوده 
ابنیه تاریخی کاشــان ساماندهی می شــود به نحوی که مصوبه ای برای توســعه خیابان علوی به 
تصویب رســید.به گزارش خبرگزاری تســنیم از کاشان، محمدشــریف زارعی در ششمین جلسه 
شورای هماهنگی ترافیک شهرستان کاشــان ضمن اشاره به بررسی آیین نامه اجرایی حمل و نقل 
دانش آموزان اظهار داشت: با توجه به ابلاغ آیین نامه جدید تصمیمات لازم برای هماهنگی بیشتر 
صورت پذیرفت.وی با بیان اینکه این اقدامات در راستای کاهش مشکلات سال های قبل اتخاذ شد، 
افزود: بر این اساس مقرر شد شهرداری کاشان نمونه قرارداد تیپ حمل و نقل شرکت های ذی صلاح 
را برای اجرا ابلاغ کند.وی با بیان اینکه طرح ایمن سازی و پلان ترافیکی دهانه دوم پل نوش آباد مورد 
بررسی قرار گرفت، افزود: با توجه به موافقت با کلیات طرح دهانه دوم پل نوش آباد اجرای آن منجر 
به مسدود شدن مسیر کاشان به نوش آباد و بالعکس برای یک مدت خواهد شد.فرماندار شهرستان 
کاشان ابراز داشت: مقرر شد پلان طرح انحراف ترافیک در شهر کاشان توسط مشاور طرح تهیه و 
پس از تایید شهرداری، پلیس راه و پلیس راهور نســبت به مسدودسازی مسیر از بلوار کویر اقدام 
شــود.وی با بیان اینکه موضوع ترافیکی یکی از دغدغه های شهرستان کاشان محسوب می شود، 
گفت: در این زمینه طرح های متعددی در حوزه ترافیک ویژه شهرستان کاشان در نظر گرفته شده 
و اجرایی شده است.زارعی در بیان اجرای طرح های مختلف ترافیکی در شهرستان کاشان تصریح 
کرد: یکی از طرح های کشــوری حوزه ترافیک در شهرستان کاشان انتخاب این شهر به عنوان شهر 

نمونه ایمن ترافیک کشور است که اقدامات لازم در زمینه اجرای این طرح پیش بینی شده است.
 

بانوی عابر پیاده در اثر سانحه رانندگی در کاشان جان باخت
رییس مرکز اورژانس پیش بیمارســتانی و مدیریت حوادث دانشــگاه علوم پزشکی کاشان گفت: 
بانوی عابر پیاده ۳۶ ساله بر اثر ســانحه رانندگی در کاشان جان باخت.حسین ریاحی بامداد جمعه 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: ساعت ۲۱:۳۰شامگاه پنجشنبه یک دستگاه خودرو تیبا با سه نفر 
عابر پیاده در بلوار قدس راوندی برخورد کرد.وی اظهار کرد: در اثر این تصادف یک خانم ۳۶ ساله در 
اثر شدت جراحات جان خود را از دست داد و یک کودک و یک خانم دیگر توسط ماموران اورژانس به 
بیمارستان شهید بهشتی منتقل شدند.رییس مرکز اورژانس پیش بیمارستانی و مدیریت حوادث 
دانشگاه علوم پزشکی کاشــان گفت: فرد متوفی و ۲نفر مجروح دیگر از اتباع هستند.ریاحی گفت: 
علت حادثه توسط کارشناسان پلیس راهنمایی و رانندگی در حال بررسی است.جمعیت نزدیک به 
۵۰۰ هزار نفری شهرستان های کاشان و آران و بیدگل زیر پوشش خدمات بهداشتی و درمانی دانشگاه 
علوم پزشکی کاشان قرار دارد.۲۸ پایگاه امداد و نجات شامل ۱۱ پایگاه شهری و ۱۷پایگاه جاده ای در 
منطقه کاشان با ۴۵ دستگاه آمبولانس، یک دستگاه اتوبوس آمبولانس و نزدیک به ۱۹۰ نفر نیروی 
عملیاتی و ستادی در اورژانس پیش بیمارستانی و مدیریت حوادث دانشگاه علوم پزشکی کاشان 
به مردم منطقه خدمات ارائه می دهند.شهرستان کاشان با جمعیت افزون بر ۳۶۴ هزار نفر در فاصله 
حدود ۲۰۰ کیلومتری شمال اصفهان و شهرستان آران و بیدگل با بیش از ۱۰۳ هزار نفر جمعیت در فاصله 

۶ کیلومتری کاشان و حدود ۲۱۵ کیلومتری اصفهان قرار دارد.
 

حادثه رانندگی در سمیرم اصفهان چهار کشته بر جا گذاشت
سخنگوی مرکز حوادث و فوریت های پزشــکی اصفهان از جان باختن چهار نفر و مصدوم شدن ۲ 

تن در یک فقره حادثه رانندگی در جاده  حنا به چشمه خونی سمیرم در استان اصفهان خبر داد.
عباس عابدی روز پنجشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: این حادثه بر اثر تصادف یک دستگاه 
کامیون با خودروی سواری پراید رخ داد.وی اظهار داشت: مصدومان این حادثه پس از ایمن سازی 
محل حادثه و اقدامات پیش بیمارستانی، توســط هلال احمر و اورژانس به مراکز درمانی منتقل 

شدند.شهرستان سمیرم در ۱۶۰ کیلومتری جنوب اصفهان قرار دارد

در نشست استاندار با نخبگان شهرستان خمینی شهر مطرح شد:

رکوددرادارهفرهنگوارشاداسلامیخمینیشهر
 با توجه به ظرفیت بالای فرهنگی و هنری شهرســتان 
خمینی شــهر اما متولی اصلی آن یعنی اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خمینی شهر راکد مانده و کارها در این اداره قفل است.

به گزارش خبرنگار مهر، خمینی شهر مقصد نوزدهمین سفر شهرستانی 
کاروان دولت مردمی در اصفهــان بود که روز اول تیرماه، ســید رضا 
مرتضوی استاندار اصفهان به همراه هیئت همراه خود وارد خمینی شهر 
شد و علاوه بر بازدید از پروژه های در حال ساخت، نشست صمیمانه با 
نخبگان، ملاقات مردمی و شورای اداری مشترک استان از برنامه های 

این سفر بود.
در نشســتی که با نخبگان شهرســتان خمینی شــهر برگزار شــد از 
ظرفیت های بسیار این شهرستان و حتی از کمبودها و کاستی صحبت 
به میان آمد. یکی از ظرفیت های بزرگ این شهرستان سینما فرهنگ 
خمینی شهر است که حدود ۱۰ سال به صورت فعال و مستمر فعالیتی 
نداشته است و احیا و بازسازی آن مورد مطالبه جمعی از فرهیختگان 
و فعالان فرهنگی این شهرستان قرار گرفت. به گفته این فعالان، دلیل 
اصلی خاک خوردن تجهیزات و بلا استفاده شدن چنین مکان بزرگی 
به کم کاری متولیان دولتی و در واقع اداره فرهنگ و ارشاد شهرستان 
خمینی شهر بر می گردد و بهترین راهکار، محول کردن اداره و مدیریت 

این مکان به بخش مردمی است.

شکایت در برابر پاسخ نقد
یکی از فعالان فرهنگی این شهرســتان در نشســتی کــه با نخبگان 
شهرستان خمینی شهر برگزار شد با اشــاره به این مطلب اظهار کرد: 
بارها برای راه اندازی مجدد این سینما پیگیری شده و مدعی شدند که 
مخاطب آن کم است در حالی که زمان اکران فیلم های عمار و سینما 
عمار یک سانس فیلم ارزشــی حدود ۸۰۰ نفر مخاطب داشت که این 

یک رکورد برای شهرستان به حساب می آید.
وی ادامه داد: از سویی دیگر زمانی آمدند گفتن که برای اجرای نمایش 
شــهری فرد مرتبطی را نمی شناســند و این نشــان می دهد که اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی خمینی شهر اصفهان تسلط کافی بر آشنایی با 
هنرمندان و صاحب نظرات این خطه ندارد و این موارد شاهدی بر عدم 
توانایی اداره صحیح و مدیریت امور فرهنگی و هنری این شهرستان 
اســت و نیاز به یک مدیر بومی دارد که جوان گرایــی را نیز طبق رویه 

دولت مردمی سرلوحه خود قرار دهند.
وی با بیان اینکه حوزه نوجوانان از شاخه های تخصصی فعالیت های 
آنهاســت، گفت: برای راه انــدازی خانــه نوجوان زیر زمیــن یکی از 

مجموعه های وابسته به ارشاد را به ما تحویل دادند اما به دلیل اینکه 
می خواستند به بخش خصوصی اجاره دهند و درآمد کسب کنند، این 

مجموعه موفق نوجوان تعطیل شد.
حال با توجه به اینکه مخاطب اصلی برنامه های فرهنگی و هنری، اداره 
فرهنگ و ارشاد است، مدیریت این اداره ضمن اینکه هیچ پاسخی به 
انتقادات نداده اســت بلکه هیچ دفاعی هم نکرده و تنها پاسخ آنها به 

انتقادات شکایت کردن از منتقدان بوده است.

تایید کم کاری ها از سوی مدیر کل ارشاد استان اصفهان
در نشست شورای اداری شهرستان نیز که عصر همان روز برگزار شد، 
علی تمنایی مدیر کل اداره فرهنگ و ارشاد استان اصفهان در پاسخ به 
سوال استاندار اصفهان مبنی بر اینکه این صحبت ها در مورد کمبودها 

و تعطیلی سینما را تایید می کند یا خیر پاسخ می دهد: بله.
استاندار اصفهان تاکید می کند که زیرساخت های سینمایی باید انجام 
شود و حوزه هنری، شــهرداری، فرمانداری و نماینده این شهر برای 

پشتیبانی اعلام آمادگی کردند و بودجه ای برای آن در نظر گرفته شده 
است.حجت الاسلام نقدعلی، نماینده مردم خمینی شهر در مجلس 
شورای اســلامی نیز گفته اســت: با پیگیری های انجام شده دستور 
پرداخت هزینه تعمیرات اولیه گرفته شــده اســت که باید مسئولان 

ارشاد استان و شهرستان دنبال کنند.
وی افزود: پس از آن نیز سازمان ســینمایی اعلام آمادگی کرده تا با 

صرف هزینه ۵ میلیارد تومانی سینما را احیا کند.
به گزارش مهر، این در حالی است که به دلیل عدم اقدام سیستم اجرا 
تنها ۳۰۰ میلیون تومان اولیه عملی شــده و ورود ســازمان سینمایی 
منوط به اجرای تعمیرات اولیه است. در واقع مطالبه فعالان فرهنگی 
این شهرستان این اســت که اداره فرهنگ و ارشاد شهرستان خمینی 
شهر از حالت راکد بودن خارج شود و به بهانه های مختلف مجوزهای 
اجرای برنامه های فرهنگی هنری را معطل نگه ندارند که این نتیجه ای 
جز به انزوا رفتن هنرمندان و تحلیل رفتن ظرفیت های این شهرستان 

ندارد.

مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب کاشان گفت:از 
ابتدای سال جاری تاکنون ۳۸ انشعاب غیرمجاز 
آب در این شهرستان شناسایی شده  و انشعابات 
غیرمجاز از معضلاتی اســت که علاوه بر تشــدید 
تنش  آبی، حقوق مشــترکان قانونمنــد را تضییع 

می کند.
محمدرضا اســدی روز پنجشــنبه در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنــا افزود:یکی از راهکارهای اساســی 
مدیریت مصرف و پایدارســازی آب، شناســایی 
انشــعابات و مصــارف غیرمجاز  اســت، بنابراین 
مشــترکان می توانند به صورت ۲۴ ساعته در همه 
نقاط شهرها و روستاهای زیر پوشش شرکت آب 
و فاضلاب کاشــان از طریق سامانه ۱۲۲ انشعابات 
غیرمجاز را معرفی کنند و از جوایز نقدی این طرح 
نیز بهره منــد شــوند.وی تصریح کرد: اســتفاده 

غیرمجاز از آب ضمن امکان آلودگی شبکه توزیع و 
کاهش طول عمر شبکه توزیع آب به علت راه گیری 
غیراصولی از شبکه ، هدررفت آب را افزایش داده 
و به دســتگاه های اندازه گیری آب خســارت وارد 

می کند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشان بیان کرد: 
انشــعابات غیرمجاز همچنین موجــب اخلال در 
خدمات رسانی به سایر زون های شبکه به واسطه 
افت فشار وارده به شبکه شــده و میزان آب بدون 

درآمد را افزایش می دهد.
وی تاکیــد کــرد: تلاش بــرای کاهــش معضل 
انشعابات غیرمجاز علاوه بر آنکه تامین آب پایدار 
را ممکن تر می ســازد، حقوق سایر مشترکان را نیز 
حفظ می کند.اســدی همچنین گفت: هزارو ۹۷۶ 
فقره انشــعاب آب و ۳۰۷ فقره انشعاب فاضلاب 

جدید از آغاز ســال جــاری تاکنون در شــهرها و 
روستاهای تحت پوشش این شرکت، به متقاضیان 
واگذار شده  که از این تعداد، ۳۹۲فقره انشعاب آب 
در مناطق روستایی و هزارو ۵۸۴ فقره انشعاب آب 
در مناطق شهری است.وی افزود: از ابتدای امسال 
۳۰۷ فقره انشعاب فاضلاب نیز در شهرهای دارای 

طرح فاضلاب به متقاضیان واگذار شده است .
شــرکت آب و فاضــلاب کاشــان ۱۸۶ هــزارو 
۸۴۰مشــترک آب و ۳۷ هزارو ۷۴ فقره مشترک 

فاضلاب دارد.

 38 انشعاب غیرمجاز آب در کاشان شناسایی شد

مدیر مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی اصفهان:

نقشه حریم گسل شهرهای اصفهان و کاشان تدوین می شود 
مدیر مرکز تحقیقات راه، مســکن و شهرسازی منطقه اصفهان از تدوین نقشــه حریم گسل  شهرهای اصفهان و کاشــان با هدف تاب آوری در برابر زلزله و حفظ 
سرمایه های ملی خبرداد.مهدی منصوری اظهار داشــت: طبق برنامه ریزی در مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی و تصویب معاونت شهرسازی و معماری 
وزارت راه و شهرسازی، نقشه تدقیق و تعیین حریم گسل برای ۲ شهر استان اصفهان تدوین می شود.وی افزود: این اقدام برای اولین بار در استان در شهرهای 
اصفهان و کاشان، توسط مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی انجام خواهد شد.مدیر مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی منطقه اصفهان خاطرنشان کرد: 
پس از تدوین با ابلاغ نقشه حریم گسلی شهرها، هرگونه ساخت و ساز ساختمان های مهم و بلندمرتبه بر روی حریم گسل های پرخطر ممنوع است و از این کار 
جلوگیری می شود.منصوری افزود: از جمله اهداف تعیین و تدقیق گسل می توان به تاب آوری شهرها در برابر تهدیداتی همچون زلزله اشاره کرد که راهکاری برای 

حفظ سرمایه های ملی است و افزایش میزان رضایتمندی مردم را به دنبال دارد.

خبر روز

عکس خبر

1.5 تن گلاب کاشان 
ویژه عطرافشانی 
حرم مطهر رضوی 
اختصاص یافت

مســئول مدیریــت کانون هــای 
خدمت رضــوی منطقه کاشــان 
ضمن اشاره به اعزام ۳۰ زائر دارای 
محدودیت جســمی توسط کانون 
خدمت رضوی کاشــان، گفت: ۱.۵ 
تن گلاب کاشان ویژه عطرافشانی 
حرم مطهر رضوی اختصاص یافت.

رییس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای تیران و کرون:

بودجه های استانی و محلی پاسخگوی حوزه راهداری تیران 
نیست

رییس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای تیران و کرون گفت: بودجه های استانی و محلی به دلیل 
حجم بالای تردد و خسارت هایی که وارد می شود، پاسخگوی حوزه راهداری این شهرستان نیست.

بهنام پاکدامن در گفت وگو با ایسنا با اشاره به وسعت و حجم بالای راه های تیران و کرون، اظهار کرد: 
حفظ و نگهداری و توسعه راه های این شهرستان به سبب ۹۵۰ کیلومتر راه همسنگ و حجم بالای 
ترددها به دلیل ظرفیت گردشگری منطقه و موقعیت جغرافیایی و همچنین تردد ناوگان حمل بار 
سنگین به واسطه فعالیت شــهرک های صنعتی حائز اهمیت است.وی افزود: با وجود اختصاص 
بودجه های استانی و شهرســتانی اما این اعتبارات پاســخگوی نیاز نبوده و به اعتبارات ملی برای 
نگهداری و ارائه خدمات راهداری هستیم.رییس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای تیران و کرون 
با بیان اینکه حجم بالایی از تردد جاده های استان اصفهان در مسیر تیران به داران انجام می شود، 
افزود: ایمن سازی این مسیرهای بیرون شهری برای کاهش حوادث و رضایتمندی رانندگان باید 
انجام شود و بی توجهی به این موضوع خسارت های زیادی را به بار می آورد.وی با بیان اینکه نزدیک 
به ۲ سال گذشــته بیش از هزار میلیارد ریال برای احداث، بهســازی، ایمنی و نگهداری محورهای 
مواصلاتی این شهرستان هزینه شده، تصریح کرد: اقدامات صورت گرفته در افزایش رضایتمندی 
رانندگان و کاهش حوادث ترافیکی نقش داشته است.پاکدامن، روکش آسفالت، ساخت و تعریض 
محورها، احداث تقاطع های غیر هم سطح، احیا و ترمیم خط کشی، نصب علائم و حفاظ ایمنی را از 
جمله اقدامات صورت گرفته برای بهبود وضعیت جاده ها و تسهیل تردد مسافران و ناوگان باربری 
در این شهرستان اعلام کرد.وی با بیان پروژه های روکش آسفالت مسیر کمربندی تیران، سه راهی 
سد چادگان به طرف گردنه سرخ، تیران به سمت سامان، راه های روستایی دره بید، کهریزلطفی به 
سرانجام رســیده و مورد بهره برداری قرار گرفته است، گفت: ورودی روستاهای آبگرم، قهریزجان، 

جاجا، مبارکه ساماندهی شده تا از وقوع تصادفات جلوگیری شود.
 

مسئول فوریت های پزشکی اردستان:

اورژانس 115 اردستان ساختمان مرکزی ندارد
مسئول فوریت های پزشکی شهرســتان اردستان گفت: اورژانس ۱۱۵ اردســتان تنها مرکزاستان 

اصفهان است که ساختمان اختصاصی و مرکزی برای مواقع اضطراری و بحرانی ندارد.
جواد مطیعی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: اورژانس ۱۱۵ شهرستان اردستان دارای ۷ پایگاه شهری 
و جاده ای در شهرهای اردستان، زواره، مهاباد و روستاهای شهراب، ظفرقند و باقرآباد است. از این 
تعداد ۵ پایگاه فعال است و دو پایگاه در زمان های پیک ســال فعال می شود.وی با بیان اینکه از 
ابتدای سال جاری تاکنون اورژانس شهرستان اردستان ۱۹۰۷ مورد ماموریت داشته است که نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته حدود ۲۰ درصد افزایش داشته، افزود: از این تعداد ۷۳۸ مورد ماموریت 
شهری و ۱۱۶۹ مورد ماموریت های جاده ای بوده که بیشتر آن در محور ترانزیت شهرستان بوده است.

مسئول فوریت های پزشکی شهرستان اردستان، گفت: کارکنان اورژانس ۱۱۵ شهرستان اردستان در 
پنج ماه نخست امسال ۶۵۰ مورد ماموریت با موضوع تصادفات داشتند که ۴۰۵ مورد آن تصادفات 
جاده ای بوده است. همچنین در این مدت زمان ۱۲۵۷ مورد ماموریت های غیر تصادفی مانند حمله 

قلبی، تنفسی، مسمومیت ها، سوختگی، حوادث و سقوط بوده است.
مطیعی در خصوص گلایه شهروندان در خصوص تجمیع اتاق فرمان اورژانس با مرکز استان، تصریح 
کرد: طبق دستورالعمل اورژانس کشور و وزارت بهداشت و درمان نیاز نیست هر شهر به شکل جداگانه 
اتاق فرمان داشته باشد بلکه تمام اتفاق های فرمان شهرستان ها تجمیع شده و تحت عنوان دیسپچ 
مرکزی عمل خواهد کرد. در این طرح پزشــک متخصص در مرکز اتاق فرمان استان حضور دارد و 

بسیاری از تماس ها با مشاوره ای که داده می شود، برطرف خواهد شد.

اخبار

 مدیر جهاد کشاورزی کاشان خبرداد:

توزیع یک هزار لیتر پروتئین 
و سم رایگان در کاشان

مدیر جهاد کشاورزی کاشــان گفت: یک هزار 
لیتر پروتئین و سم با هدف مبارزه با آفت مگس 
مدیترانه ای در باغ های این شهرستان به صورت 
رایگان توزیع شده اســت.وحید انصاری اظهار 
کرد: میزان آلودگی باغ های منطقه فین به آفت 
مگس مدیترانه ای بیشــتر و گسترده تر است 
و به نوعی کانون آفت شــناخته می شــود.وی 
افزود: روزهای پایان تیرماه گذشته، سطح دو 
هزار هکتار از باغ های شهرستان کاشان به آفت 
مگس مدیترانه ای، آلوده شــد که اقدام های 
لازم در زمینه مبارزه با این آفت از ســوی جهاد 
کشاورزی کاشان انجام شده است.به گزارش 
ایسنا، مدیر جهاد کشاورزی کاشان تاکید کرد: 
باغداران و کشــاورزان در صورت مشاهده این 
آفت در محدوده زمین های کشاورزی خود در 
اولین فرصت به جهاد کشاورزی مراجعه کنند.
انصاری تصریح کرد: جهاد کشــاورزی به علت 
گستردگی آفت مگس مدیترانه ای در باغ های 
فین، با ســه گروه فنی اقدام به ســم پاشــی 
باغ ها در شهرستان کاشان کرده و آموزش های 
تخصصی به کشاورزان و باغداران ارائه شد.وی 
گفت: سم پاشی علیه آفت مگس مدیترانه ای 
باید طی چند مرحله و در زمان مشخص انجام 
شود و پس از سم پاشی توسط تیم های جهاد 
کشاورزی، باغداران نیز باید به صورت شخصی 

اقدام به سم پاشی کنند.
مدیر جهاد کشاورزی کاشان، اظهار کرد: مگس 
میوه مدیترانــه ای یکــی از  آفت های بخش 
کشــاورزی اســت که دامنه میزبانی وسیع، 
قدرت تولید مثل و انتشار بالا و توانایی حشره 
بالغ برای بقاء در شــرایط آب و هوایی بســیار 
سخت برای چند ماه را دارد.انصاری افزود: آفت 
مگس میوه مدیترانه ای برای چندمین ســال 
متوالی در کاشان مشاهده شــد که با توجه به 
سابقه آفت در گذشــته، شبکه مراقبت شامل 
کارشناسان مدیریت بحران، جهاد کشاورزی 
و دستگاه های مربوط برای شناسایی، ردیابی 
و پایش جمعیت آفــت از مردادمــاه فعال 

شده است.

با مسئولان

استان
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مدیر سازمان تعاون روستایی استان خبر داد:

خرید 118 هزار تن گندم از کشاورزان استان اصفهان
مدیر سازمان تعاون روستایی استان اصفهان گفت: میزان خرید تضمینی گندم از کشاورزان این 
استان به ۱۱۸ هزار تن رسید.محسن حاج عابدی با اشاره به اینکه خرید تضمینی گندم از نیمه دوم 

اردیبهشت آغاز شده است،اظهار کرد: در 
این مدت ۱۱۸ هزار تن گندم با قیمت هر 
کیلو گرم ۱۵ هزار تومان از کشــاورزان 

استان خریداری شده است.
حاج عابدی با اشــاره بــه افزایش ۱۰۰ 
درصدی خرید تضمینی گندم اســتان 
در مقایســه با مدت مشــابه سال قبل  
افزود: وجــه پرداختی این میزان گندم 
خریدتضمینــی هــزار و ۷۷۰ میلیــارد 
تومان اســت که تاکنــون ۷۰ درصد آن 
به کشاورزان پرداخت شــده و بقیه نیز 
پیش بینی می شــود تا پایان  شهریور 

ماه تســویه شــود.وی با بیان اینکه گندم خریداری شــده به ۴۳ مرکز خرید تحویل داده شده 
اســت، افزود: خرید تضمینی گندم تا پایان شهریور از کشــاورزان ادامه دارد.حاج عابدی گفت: 
بیشترین میزان خرید تضمینی گندم از شهرســتان های اصفهان و سمیرم بوده است.اصفهان از 
استان های پیشرو در حوزه شبکه های تعاونی روســتایی کشور،۴۶۰ تشکل تعاونی فعال با ۳۵۰ 

هزار نفر عضو دارد.
 

کشت گلخانه  ای آبی بر آتش خشکسالی اصفهان
 معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشــاورزی اصفهان گفت: کشت گلخانه ای در اغلب 
شهرهای اصفهان در حال انجام اســت و در شرایط خشکســالی اصفهان ناشی از خشک کردن 

زاینده رود، بسیار کمک کننده است.
به گزارش خبرنگار بازار، در حال حاضر بیش از دو هزار و ۴۰۰ هکتار کشــت گلخانه ای در اصفهان 
انجام می شود که دو هزار و ۲۰۰ هکتار مربوط به سبزی و صیفی و حدود ۲۰۰ هکتار گل و گیاهان 

زینتی است.
معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان در این ارتباط در گفت و گو با 
خبرنگار بازار در پاسخ به این سوال که این میزان سطح زیر کشت در گلخانه های اصفهان بیشتر 
به چه محصولاتی اختصاص می یابد و آیــا این محصولات قابلیت صــادرات را نیز دارد یا خیر، 
اظهار کرد: با تولید سالانه ۳۵۰ هزار تن سبزی و صیفی در این گلخانه ها می توان گفت بیشترین 
محصولات کشت شده در گلخانه  های استان به ترتیب فلفل دلمه ای، گوجه فرنگی با انواع مختلف 

از جمله معمولی، گیلاسی، زیتونی، بادمجان، خیار، سبزیجات برگی وگل های زینتی است.
اصغر رســتمی افزود: علاوه بر این میوه هایی مثل موز، آناناس و برخــی گیاهان دارویی نیز در 
ماه های اخیر به کشت های گلخانه ای استان اضافه شده است که قابلیت صادرات را نیز دارد و ما 

توانسته  ایم از این طریق ارزآوری داشته باشیم.
وی با بیان اینکه کشــت های گلخانه ای می تواند آبی بر خشکســالی اصفهان باشد، تاکید کرد: 
فلاورجان و مبارکه جزو رتبه های برتر اصفهان در زمینه ایجاد و احداث گلخانه های سنتی و تیران 
و کرون و دهاقان بیشــترین گلخانه های مدرن را در اســتان اصفهان دارند و این در حالی است 
شهرستان های نجف آباد، شهرضا، اصفهان و شاهین شهر و میمه نیز توانسته اند در توسعه گلخانه 

ها و کشت  گلخانه ای نقش ایفا کنند.

طرح های تصفیه خانه  ای در اصفهان رو به پیشرفت است اما؛

تامین آب شرب در تنگنای خشکسالی

تصفیه خانه های آب و فاضلاب در حال احداث در سه  
شهرستان استان اصفهان در مجموع و به طور میانگین 
افزون بر ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارند و هنگام بهره برداری بهبود در 
تامین آب پایدار و بهداشتی و جمع آوری و تصفیه هر چه بهتر فاضلاب 
در این مناطق را سبب می شــوند.به گزارش ایرنا، رفع نیاز آبی و تامین 
پایدار آب برای شهرها و روستاها در زمره اولویت های طرح های عمرانی 
و صنعتی کشور بوده است، از سوی دیگر جمع آوری و تصفیه فاضلاب 
و استفاده مجدد از آن با توجه به کمبود منابع آبی و خشکسالی از جمله 
ضروریات به شــمار می رود.به گفته کارشناســان،جمع آوری و تصفیه 
فاضلاب الزام حیاتی کشــور برای پایداری محیط زیســت است، زیرا 
رهاسازی پساب می تواند به آلوده شدن منابع آب زیرزمینی منجر شود، 
بنابراین باید بــرای جمع آوری و تصفیه فاضــلاب برنامه ریزی دقیق و 
مدون داشته باشیم.بر اساس آمار موجود ۱۶۹ تصفیه خانه آب در کشور 
در بخش شهری و ۱۵۷ فقره در بخش روستایی وجود دارد، همچنین 
۸۶.۶ درصد جمعیت روستایی کشور زیر پوشش شبکه آبرسانی هستند 

و روزانه حدود ۲۰ میلیون متر مکعب آب تامین می شود.

افزایش شبکه فاضلاب در روستاها، نیاز کشور
از طرف دیگر ۵۴.۴ درصد جمعیت شهری کشور شبکه فاضلاب دارند، 

اما در بخش روستایی تنها ۵۸ دهم درصد جمعیت از این امکان بهره مند 
هستند که باید برای ارتقای آن پروژه های بیشتر و فراگیرتری تعریف و 
اجرا کرد.به گفته مسئولان وزارت نیرو، از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون 
۱۸ پروژه در ۲ بخش تامین آب و تصفیه آب با ظرفیت ۱۸ هزار و ۴۷ لیتر 
بر ثانیه و با اعتباری معادل ۸۶۰ هزار میلیارد ریال اجرایی شــده است.

در دولت ســیزدهم ۲۳ تصفیه خانه فاضلاب بهره برداری می شود، این 
طرح ها ســه میلیون و ۲۸۷ هزار نفر از جمعیت شــهری و روستایی را 
پوشــش می دهد و جمعیت برخوردار از شبکه فاضلاب را به ۴۰ میلیون 
نفر خواهد رساند.به غیر از این تعداد، ۱۲ پروژه دیگر با ۲۵۰ هزار میلیارد 
ریال در دستور کار وزارت نیرو قرار دارد که با افتتاح آنها حدود ۱۸۳ هزار 
متر مکعب به ظرفیت تولید پساب کشــور اضافه خواهد شد، همچنین 
امسال ۱۱ پروژه آبرسانی و تصفیه خانه آب به بهره برداری می رسد که ۲ 
میلیون و ۱۶۸ هزار نفر با ظرفیت پنج هــزار و ۲۰ لیتر بر ثانیه تامین آب 
می کند.در استان اصفهان با توجه به گستردگی شهرستان ها و بارش های 
کم وضعیت فعالیت سخت تر و تامین آب با دشواری و تصفیه فاضلاب 

برای استفاده با حساسیت و دقت بیشتری انجام می شود.

فعالیت 35 تصفیه خانه آب و فاضلاب در استان اصفهان
اســتان اصفهان دارای چهار تصفیه خانه آب و ۳۱ تصفیه خانه فاضلاب 

اســت و یک تصفیه خانه آب در شهرستان خوانســار و ۲ تصفیه خانه 
فاضلاب در شهرســتان چادگان و تیران و کرون در دســت اجراســت.

شهرستان ۳۵ هزار نفری خوانسار در ۱۶۰ کیلومتری غرب استان اصفهان 
قرار دارد و مطالعات طرح آبرسانی به آن در سال ۱۳۸۶ انجام شد و در 
شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشــور به تصویب رسید.قرارداد جدید 
تصفیه خانه آب آشامیدنی این شهرستان با مبلغی بالغ بر ۱۶۴ میلیارد 
تومان منعقد و اجرای عملیات طرح تکمیل سازه و تجهیزات الکترونیکی 
و مکانیکی آن از تیر ماه سال جاری آغاز شده است.به گفته مدیرعامل 
شــرکت آب و فاضلاب اصفهان، تصفیه خانه خوانسار از نوع متعارف و 
با ظرفیت ۲۰۰ لیتر بر ثانیه، آب آشــامیدنی پایدار دو شهر و ۲۱ روستای 

شهرستان را تامین خواهد خواهد کرد.
 حســین اکبریان در گفت و گو با خبرنــگار ایرنا اظهارداشــت: در این
  طرح تاکنون بالــغ بر ۳۴ کیلومتــر خطوط انتقال چدنــی و فولادی،
  ۲ ایســتگاه پمپــاژ و یــک آبگیر اجرا شــده اســت و تصفیــه خانه

  مرحله اضطراری شــامل ۲ واحد فیلتر شنی تحت فشــار به ظرفیت 
 ۸۰ لیتــر بر ثانیــه در ســال ۹۵ افتتــاح شــد.وی ادامــه داد: اکنون 
 مرحله اضطــراری آن با ظرفیت ۸۰ لیتــر بر ثانیه در مــدار بهره برداری
 قرار دارد و مابقی نیاز شــهر که حدود ۱۲۰ لیتر بر ثانیه اســت، توســط

 منابع محلی تامین می شود.

پیشرفت 75 درصدی تصفیه خانه فاضلاب چادگان
شهرستان کوهستانی و سردسیر چادگان با حدود ۳۵ هزار نفر جمعیت 
در ۱۱۰ کیلومتــری غرب اصفهان قــرار دارد و تصفیه خانــه فاضلاب با 
سامانه »لجن فعال« و تصفیه »تکمیلی فیلتر« یکی از پیشرفته ترین 
ســامانه های تصفیه فاضلاب با ظرفیت ۲ هــزار و ۳۳۰ متر مکعب در 
شــبانه روز با ۲ بخش )مدول( عملیاتی شده است.مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب اصفهان نیز در این ارتباط گفت: تاکنون ۳۵ کیلومتر خط 
انتقال و شبکه جمع آوری فاضلاب اجرا شده، ساخت ۲ ایستگاه پمپاژ 
و اجرای حدود ۲۵ کیلومتر شــبکه در این پروژه باقی مانده و کل طرح 
شامل تصفیه خانه، ایستگاه پمپاژ و شــبکه بالغ بر ۵۶ درصد پیشرفت 
داشته است.اکبریان خاطرنشان کرد: تصفیه خانه به تنهایی ۷۵ درصد 
پیشرفت دارد و در صورت تحقق اعتبارات تخصیص یافته بخش اول آن 

امسال به بهره برداری خواهد رسید.

ظرفیت 2100 متر مکعبی تصفیه خانه فاضلاب شهرستان تیران
شهرستان تیران و کرون در ۴۵ کیلومتری مرکز استان قرار دارد،تصفیه 
خانه فاضلاب آن در قالب قرارداد بیع متقابل و با سرمایه گذاری بخش 
خصوصی خواهد بود، بــا ظرفیت ۲ هزار و ۱۰۰ متر مکعب شــامل خط 
انتقال و شبکه جمع آوری فاضلاب به طول ۹۴ کیلومتر است که تاکنون 
۶۸ کیلومتر آن اجرا شده و هدف از اجرای آن جمع آوری، انتقال و تصفیه 
بهداشتی فاضلاب ۲۸ هزار نفر از جمعیت شهر تیران و روستاهای کوهان، 

عزیزآباد و نهضت آباد )نجف آباد( این خطه است.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با بیان 
اینکه میزان ســرمازدگی باغات و مزارع استان در ۶ 
ماهه نخست سال نسبت به ســال گذشته کاهش 
یافته اســت، گفت: ارزش ریالی خسارات  ناشی از 
سرمازدگی باغات و مزارع استان حدود ۱۲۸ میلیارد 
تومان برآورد شــده اســت.منصور شیشه فروش 
درخصوص خسارت ســرمازدگی به باغات و مزارع 
استان، اظهار داشت: سال گذشته در مجموع حدود 
۲۶ هزار هکتار از مزارع و باغات استان اصفهان به دلیل 

سرمازدگی دچار خســارت شدند و امسال در شش 
ماه نخست سال این میزان به ۱۰ هزار هکتار کاهش 
یافته است.وی افزود: باغات و مزارع مناطق سمیرم، 
فریدون شهر و مناطق غرب استان اصفهان بیشترین 
میزان آسیب دیدگی ناشــی از سرمازدگی را داشتند 
و بیش از ۱۰ هزار هکتار از مزارع و باغات این نواحی 
تحت تاثیر سرمازدگی قرار گرفت.مدیرکل مدیریت 
بحران استانداری اصفهان با بیان اینکه ارزش ریالی 
خسارت  ناشی از سرمازدگی به باغات و مزارع استان 
۱۲۸ میلیارد تومان اســت، خاطرنشــان کرد: سال 
گذشته ۱۰۰ میلیارد تومان غرامت بیمه در بخش های 
مختلف زراعی، باغی، دام و طیور توسط صندوق بیمه 
به خســارت دیدگان پرداخت شد و امسال نیز بانک 

کشاورزی از مزارع بازدید به عمل آورده و بخشی از 
خسارات توسط بیمه جبران خواهد شد.وی اضافه 
کرد: ما در فصل پاییز و زمستان مجددا با مشکلات 
ناشی ســرمازدگی روبه رو خواهیم شــد بنابراین از 
همین امروز باید برای آموزش کشاورزان برنامه ریزی 
شود و همچنین پیش از توسعه باغات، باید بدانند که 
کدام مناطق تحت تاثیر سرما قرار دارد و آن نواحی را 
توسعه ندهند.شیشه فروش با تاکید به لزوم جانمایی 
در پیشگیری از سرمازدگی مزارع و باغات گفت: باید 
در مناطقی که تحت تاثیر سرما قرار دارند، محصولاتی 
به عمل آید که نسبت به سرما مقاوم باشند و در همین 
راستا قرار شد که جهاد کشــاورزی این مسائل را به 

کشاورزان و باغداران آموزش دهد.

  خسارت 128 میلیارد تومانی سرمازدگی به باغات
 و مزارع استان اصفهان

خبر روز

معادله چندمجهولی در بازار خودرو؛

 آینده بازار چه می شود؟
بازار خودرو طی چند سال اخیر و به ویژه در نیمه دوم سال ۱۴۰۱ حواشی زیادی را با خود به دنبال داشت، 
به نحوی که افزایش قیمت بی منطق خودرو به موضوعی عادی تبدیل شده بود. گرچه در نیمه اول سال 
جاری رکود به سناریوی اصلی بازار تبدیل شد، اما آیا در نیمه دوم سال هم چنین شرایطی ادامه خواهد 
داشــت؟به گزارش تجارت نیوز، بازار خودرو از زمان خروج آمریکا از برجام به یکی از پرحاشــیه ترین 
بازارهای کشور تبدیل شده است. اصلی ترین دلایل التهابات و بحران های متعدد صنعت خودروسازی 
را می توان وابسته بودن این صنعت به بازار جهانی، نیاز مبرم به انتقال تکنولوژی و ارزبری آن دانست.

اولین بحران این صنعت پس از خروج آمریکا از برجام را می توان تعهدات معوقه خودروسازان داخلی 
و مونتاژکاران دانست که در بین تمام شرکت ها و خودروها مربوط به شرکت سایپا با خودروی ساندرو 
بود که این شرکت اعلام کرد متقاضیان این خودرو می توانند به جای دریافت رنو ساندرو سه دستگاه 

خودروی تیبا دریافت کنند.

آغاز سقوط قیمت ها در بازار خودرو 
نیمه دوم سال گذشته مردم ایران شاهد بی سابقه ترین و بی حساب و کتاب ترین افزایش قیمت خودرو 
در تاریخ صنعت خودروسازی ایران بودند. این افزایش قیمت به قدری عجیب بود که می توان گفت مشابه 
جهانی نداشته است یا اگر هم داشته از تعداد انگشتان یک دست بیشتر نبوده است.قیمت تمام خودروها 
فارغ از هرگونه قانون و منطقی در بازار آزاد به شــکل روزانه افزایش پیدا می کرد. این افزایش قیمت تا 
جایی ادامه یافت که دیگر نوع، مدل یا حتی سال ساخت هیچ خودرویی اهمیت نداشت و افراد تنها برای 
حفظ ارزش پول خود به اندازه پس انداز و سرمایه خود خودرو خریداری می کردند و پس از گذشت مدت 
زمان بسیار کوتاهی نظیر دو هفته، خودروی خود را می فروختند و مجددا خودروی دیگری را خریداری 
می کردند و این چرخه ادامه داشت.با پایان تعطیلات نوروز ۱۴۰۲ همان بلایی بر سر بازار خودرو آمد که 
بر سر بازار سرمایه آمد. نمودار قیمتی تمام خودروها از ۱۵ فروردین ۱۴۰۲ نزولی شد. شیب این کاهش 
قیمت ها در محصولات مختلف، متفاوت بود. در گام اول قیمت خودروهای مونتاژی لوکس همانند تیگو ۸ 
پرومکس بیشترین کاهش قیمت را تجربه کردند. پس از خودروهای لوکس مونتاژی نوبت به خودروهای 
پرفروش داخلی همانند پژو ۲۰۷، پژو پارس و انواع دنا فرا رسید و در مرحله آخر نیز خودروهای وارداتی 

بازار کاهش قیمت را تجربه کردند.

ادامه ریزش  قیمت ها در بازار خودرو 
علی خسروانی، فعال بازار خودرو، در صفحه توئیتر خود نوشت: بازار خودرو حدود ۳۰ درصد دیگر کاهش 
قیمت را تجربه خواهد کرد و قیمت ها اصلاح خواهد شد. به نظر من قیمت ها تا قیمت جهانی و هزینه های 
متعلقه پایین خواهد آمد.بابک صدرایی، کارشناس بازار خودرو، در مصاحبه با تجارت نیوز گفت: بازار خودرو 
همانند یک معادله چند مجهولی است که با تغییر هر متغیر سرنوشت آن تغییر می کند.وی افزود: اگر 
واردات خودرو در نیمه دوم سال به شکل منطقی و قابل توجهی نظیر ۲۰ هزار تا ۳۰ هزار دستگاه خودروی 
کارکرده رخ دهد می توان در بازار شاهد کاهش قیمت بود، اما اگر دولت همانند گذشته تنها عدد احتمالی 
واردات را افزایش دهد به مرور زمان حباب قیمتی در بازار خودرو مجددا بزرگ تر خواهد شد.وی در ادامه 
تشریح کرد که قیمت خودرو پیش از آن که تابع قوانین و عملکرد بازار خودرو باشد تابع موضوعات اقتصاد 
کلان نظیر قیمت دلار است. برای مثال در سال گذشــته همزمان با افزایش قیمت دلار، قیمت خودرو 
نیز افزایش یافت، اما افزایش قیمت خودرو بسیار بیشتر از دلار بود و کاهش قیمت هایی هم که در بازار 
خودرو رخ داده و در حال رخ دادن است برای نزدیک شدن قیمت خودرو به معادل دلاری آن است، چراکه 
قیمت خودرو بسیار بیشتر از میزانی که باید افزایش یافت.وی در ادامه اظهار داشت که اگر خودروهای 
اقتصادی در تعداد مناسب وارد کشور شوند می توان گفت که شاید قیمت ها تا ۵۰ درصد در بازار کاهش 
یابند، اما سوال اصلی این است که اگر تویوتا کرولا ۲۰۲۳ با قیمت دو میلیارد تومان در بازار معامله شود و 
آنگاه قیمت تمام خودروها به ترتیب کاهش یابند آنگاه چه کسی دیگر  برای خرید خودروهای چینی نظیر 

ام وی ام یا پژو ۲۰۷ چنین مبالغی را پرداخت خواهد کرد؟

اخبار

 عضو اتحادیه طلای اصفهان:کافه اقتصاد

فروش طلای دست دوم در فضای مجازی نیازمند مجوز است
 نایب رییس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان گفت: اگر کانالی در فضای مجازی اقدام به خرید و فروش طلای دســت دوم کند، مــورد پیگرد قانونی قرار خواهد
  گرفت، زیرا فعالیت صنفی در فضای مجازی نیازمند پروانه کســب فضای مجازی است.حســین حافظی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهارکرد: فروشندگان
  طلای دست دوم در درجه اول به چرخه تولید آســیب می زنند و همچنین از نظر بهداشتی نیز خرید این نوع طلا مشــکل دارد.وی افزود: علاوه بر این با توجه

  به ممنوعیت خرید و فروش طلای دســت دوم فاکتور قانونی هم برای آن وجود ندارد بنابراین زمانی که شــخص خریدار برای فــروش و یا تعویض آن طلا به 
 مشــکل بر می خورد، به طور کلی اگر کانالی در فضای مجــازی اقدام به خرید و فروش طلای دســت دوم کند، مــورد پیگرد قانونی قــرار خواهد گرفت. زیرا 
فعالیت صنفی در فضای مجازی نیازمند پروانه کسب فضای مجازی است یعنی حتی کسی پروانه فعالیت داشــته باشد نیز نمی تواند به واسطه آن پروانه در 
فضای مجازی خرید و فروش کند.به گزارش خبرنگار ایمنا، برخی اشخاص در حالی اقدام به فروش طلای دست دوم در کانال های مجازی می کنند که نه تنها 
هیچ تضمینی برای خریداران قائل نمی شوند بلکه از نظر قانونی نیز فعالیت آن ها غیر مجاز است، اما در این میان کسانی نیز هستند که همچنان به این کانال ها 

اطمینان می کنند.

برداشت انجیر در 
استهبان

شهرســتان اســتهبان در فاصلــه ۱۷۴ 
کیلومتری شرق شیراز با دارا بودن بیش 
از ۲۶ هزار هکتار ســطح زیر کشت مقام 
نخســت جهان در میزان ســطح کشت 
دیم را به خود اختصاص داده و به شــهر 
انجیر معروف است. ۷۵ درصد محصول 
این شهرســتان به حوزه خلیج فارس و 
کشــورهای اروپایــی و آمریکایی صادر 

می شود و در سازمان های فائو و جیاس 
به ثبت رسیده است.

عکس خبر

 مقام صنفی:

 افزایش دستمزد کارگران 
سالی یک بار قانونی نیست

رییس کانون عالی انجمن های صنفی کارگری 
کشــور گفت: مطابق آنچــه وزیراقتصاد گفته 
است تا پایان سال تورم حدود ۴۰درصد است، 
بنابراین انتظارمان این است که دولتی فکری به 

حال قدرت خرید کارگران کند.
ســمیه گلپور، رییس کانون عالی انجمن های 
صنفی کارگری کشور با اشاره به ماده ۴۱ قانون 
کار گفت: مطابق این قانون شــورای عالی کار 
مکلف است با توجه به نرخ تورم و هزینه سبد 
خانوار کارگری دســتمزد را تعییــن کند. وی 
در واکنش به اظهارات وزیــر اقتصاد مبنی بر 
اینکه»با فرض اینکه ارز های آزاد شــده کمک 
می کند بانک مرکزی بتواند امسال را به جهت 
نوســان ارزی مدیریت کند، به نظر می رسد ما 
اسفند ماه را با تورمی در حدود ۴۰ درصد به پایان 
می بریم« گفت: حداقل انتظــاری که از دولت 
داریم این اســت که وعده ای که درباره کاهش 
نرخ تورم و تک رقمی شدن داده بودند را اجرایی 
کنند؛ چرا که با تورم ۴۰درصــدی و حقوقی که 
کارگر در حال حاضر دریافت مــی کند، هزینه 
های زندگــی تامین نمی شــود.رییس کانون 
عالی انجمن های صنفی کارگری کشور گفت: 
در آخرین جلسه شــورای عالی کار این وعده 
به نمایندگان کارگران داده شده بود در صورتی 
که تورم کنترل نشود، برای ترمیم مزد کارگران 
جلسه ای از ســوی وزارت کار برگزار می شود. 
بنابراین کارگران منتظر برگزاری جلسه شورای 
عالی کار با محور بحث دســتمزد و معیشــت 
کارگران هســتند.وی با بیان اینکــه در قانون 
تاکیدی بر اینکه دستمزد سالی یک بار افزایش 
یابد نشده است، گفت: در قانون بیان شده است 
که دستمزد باید سالیانه افزایش یابد. سالیانه 
به معنی سالی یک بار نیست.گلپور با اشاره به 
اینکه متاسفانه اینکه تصور می کنند با افزایش 
دســتمزد کارگران تورم ایجاد می شــود کاملا  
اشتباه است، بیان کرد:با کاهش قدرت خرید 
کارگران بیشترین ضربه  به تولید زده می شود؛ 
چراکه کارگران به عنــوان مهم ترن جامعه ی 

هدف تولیدات داخل توان خرید ندارند.

عکس: ایرنا
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 وضعیت خاص مسجد سید اصفهان؛

از کاشی های فروریخته تا مرمت های ناشیانه!
وضعیت مسجد تاریخی »سید« در طول یک دهه 
گذشته تاکنون، از کاشی های فرو ریخته تا سکوها 
و دیوارهای ترک خورده ایوان ها و حیاط نشــان می دهد، هیچ توجه 

اصولی برای حفظ و نگهداری این بنای تاریخی اعمال نشده است.
مسجد سید اصفهان سال هاست در چشم گردشــگران دیگر زیبایی 
یک اثــر دوران قاجاریه را تصویر نمی کند؛ از کاشــی های فرو ریخته 
تا ســکوها و دیوارهای ترک خورده ایوان ها و حیاط آشــفتگی و عدم 
مرمت کاشی های ریخته یا برداشته شــده و عدم جای گذاری مجدد 
آنها و مرمت های بعضا ناشیانه توســط افراد معمولی نشان می دهد 
که هیچ توجه اصولی برای حفظ و نگهداری این بنای تاریخی اعمال 

نشده است.
از در شــمالی مســجد که وارد می شــویم، جــدای از اعلامیه های 
اطلاع رسانی متعددی که به ستون های سنگی مسجد چسبانده شده 
است، شکسستگی کنگره های چوبی دو سقاخانه درب شمالی مسجد 
جلب توجه می کند، موضوعی که ســال ها پیش سقاخانه های درب 
جنوبی مسجد هم به آن مبتلا بود اما با پیگیری های متعدد رسانه ها 
از جمله خبرآنلاین و با همت مرحوم فریدون اللهیاری، مدیرکل اسبق 
میراث فرهنگی اصفهان در نهایت مرمت اصولی برای این سقاخانه ها 

که به انبار آجر مبدل شده بود! نیز انجام شد.
اما در طاقی های قوسی شــکل ایوان های ورودی مسجد آنچه جلب 
توجه می کند، جای خالی کاشی هاســت، برخی مثل دیواره راست به 
شکل کامل از کاشی تهی است و برخی جاها نیزیکی دو کاشی افتاده 
اســت، به نظر می رســد در بخش هایی که به طور کامل کاشی وجود 
ندارد، کاشی ها )احتمالا به منظور مرمت( جدا شده اند؛ اما متاسفانه 

بار دیگر جایگزین نشده است.
از سویی جای خالی این کاشــی ها چنان تهی و زشت به نظر می رسد 
که به یقین ارزش تاریخی این مســجد را در چشم گردشگران به زیر 
سوال می برد جایی که جای خالی کاشی ها را سیمای زشت و بدقواره 

سیمان و یا گچ کشیده شده روی دیواره ها پر کرده است.
ظهر شهریورماه اســت و صدای اذان از گلدســته های زیبای مسجد 
به گوش می رســد، وقتی از یکی از اهالی که با شتاب در حال رفتن به 
سمت شبستان برای ادای نماز ظهر است می خواهم که کمی از وقت 

خود را به من بدهد، با روی خوش می پذیرد.
مریم معتقد است تمام این کاشــی ها به خودی خود ریخته است و 
دیگر جای آن پر نشده، زمانی که از وی می پرسم که چرا اهالی محله 
تاریخی بیدآباد و مسجد به این روند و فرسودگی بدون مرمت مسجد 

اعتراض نمی کنند، می گوید: اتفاقا ما از مســئولان سوال کردیم و آنها 
دلیل این امر را ریزش و یا دزدی کاشی ها دانستند.

وی می افزاید: سال هاست مســجد این وضعیت را دارد؛ متاسفانه 
مسئولان به درستی توجهی نمی کنند و یا بودجه ای در اختیار ندارند.

سال ها پیش یک بار نیز کلون درب مســجد به سرقت رفته است که 
اکنون جای خالی این کلون به شکل ناشیانه ای با یک فیبر چوبی آن 

هم نامتقارن و پوسیده، پوشیده شده که جای تعجب دارد.
از سویی چســباندن هر نوع اطلاعیه روی اندک کاشی های تاریخی، 
درب و دیگر نقاط مسجد ، نشــان از عدم نظارت صحیح بر نگهداری 
این مسجد تاریخی دارد.ریزش کاشی  های این مسجد که نمونه های 
خاص از کاشی کاری ایرانی است از یک دهه قبل آغاز شد و دلیل آن 
فرسودگی عنوان شده است؛ اما آنچه که برای میراث دوستان نگران 
کننده اســت اینکه ریزش کاشــی های این مســجد اکنون به اندازه 
ای وســیع شــده که جای هیچ گونه توجیه برای عدم مرمت را باقی 
نمی گذارد.سال هاست مسجد ســید اصفهان که طی دوران قاجاریه 
به دستور محمد شــاه قاجار و توسط محمدباقر شــفتی در مساحت 
۸۰۷۵ متر مربع ساخته شده و از مساجد اصلی نصف جهان است رو 
به فرسودگی می رود، دیواره های آجری حیاط مسجد، ورودی درب 

پشتی مسجد، درب ها، سکوهای ســنگی، کف حیاط مسجد و جای 
جای این بنای تاریخی، همگی نیاز به مرمت را فریاد می زنند.

ذکر این نکتــه ضرورت دارد کــه علیرضا ایزدی، مدیر ســابق میراث 
فرهنگی اصفهان چند ماه پیش در پاسخ به خبرآنلاین خبر از مرمت 
این بنا از سال جاری داده بود؛ اما به نظر می رســد هنوز اثری از این 

طرح در مسجد پیاده سازی نشده است.
وی اظهار کرد:  متولی اصلی مسجد ســید اداره کل اوقاف است ولی  
با توجه به اینکه یک بنای ثبتی تاریخی محسوب می شود و با آنها در 
موضوع مرمت مشــارکت داریم برخی مشکلات فعلی ناشی از برخی 
مرمت های غیراصولی در مسجد ســید اصفهان است. با اداره اوقاف 
در ارتباط با این مسجد مذاکراتی صورت گرفته است و تفاهم نامه ای 
انجام شده و در فصل مناسب یک طرح مرمتی خوب برای آن داریم 
که امیدواریم با تامین اعتبار سال جاری که انجام شده از سال آینده 

برای مرمت اقدام شود.
اکنون فصل مناسب مرمت در حال سپری شدن است و باید گفت اگر 
مرمت و رسیدگی به وضعیت مسجد سید اصفهان به این شکل ادامه 
پیدا کند، شاید تا لختی دیگر اثری از تاریخ در این مسجد دوره قاجاریه 

باقی نباشد به جز کهنگی و فرسودگی!

 رییس هیئت مدیره جامعه تورگردانان ایران مطرح کرد:

ایران به دنبال گردشگران چینی بیشتر
ایران درحالی در نمایشگاه گردشگری شانگهای شرکت کرد که به تازگی یک هیئت گردشگری از ایران 
به چین سفری داشته و در دیدار با آژانس های سه شهر چین، برای افزایش سفر گردشگران چینی 
به ایران، رایزنی و توافق هایی داشته است.مصطفی شفیعی شکیب، رییس هیئت مدیره جامعه 
تورگردانان ایران ـ درباره تازه ترین رایزنی های گردشــگری ایران در چین به ایسنا گفت: سه شنبه 
۲۱ شهریورماه برابر با ۱۲ سپتامبر در شهر شانگهای نمایشگاه ITB  برگزار شد و از ایران سه آژانس 
گردشگری حضور داشتند. نمایشگاه ITB شانگهای یکی از بزرگ ترین نمایشگاه های گردشگری 
چین است که به مدت سه روز به صورت B۲B برگزار شــد و از سراسر دنیا در این نمایشگاه حضور 
داشتند.وی افزود:  این نمایشــگاه در واقع نمونه ای کوچک تر از ITB برلین است که تفاوت عمده 
آن در حضور پرتعداد توراپراتورهای استان های مختلف چین است که برحسب نیاز، همکاران خود 
را از کشورهای مقصد شناســایی می کنند و با آن ها قرار همکاری می گذارند.به گفته رییس هیئت 
مدیره جامعه تورگردانان ایران، این نمایشگاه پس از چهار سال تعطیلی و رکود به خاطر همه گیری 
کرونا برگزار شد و اسپانیا، ایتالیا، ترکیه،   فنلاند، عربســتان، مالزی، آمریکا، جمهوری آذربایجان، 
ازبکستان، روسیه، نروژ، اسرائیل، ترکمنستان، مصر،   اکوادور، تایلند، ویتنام، امارات متحده عربی، 
مالتا، ایسلند، ارمنستان و بسیاری از شرکت های بزرگ رزرواســیون هتل و تعدادی از هتل های 
بین المللی در آن حضور داشتند.پیش از این نمایشــگاه، هیئت گردشگری ایران نیز در سفری به 
سه استان گوانگجو، شنزن و شانگهای در چین، رایزنی هایی را با برخی آژانس های گردشگری این 
کشور برای افزایش سطح تعاملات گردشگری بین دو کشور انجام داده بود.چین از جمله بازارهای 
در اولویت گردشگری ایران است که با رکود سفر گردشگران غربی، همچنان در تعامل گردشگری با 
ایران است. آمار دقیقی از تعداد گردشگران چینی که با کاهش محدودیت های کرونا سفر به ایران را 
از سرگرفته اند، در دسترس نیست، اما بنا بر  اظهارات آژانس های گردشگری ایران، تعداد سفر این 
گردشگران به ایران درحال افزایش است. داده های برخی پلتفرم های سفر نیز بیانگر آن است که 
ایران در فهرست مقاصد مورد علاقه گردشگران چینی در تابستان گذشته قرار داشت.شفیعی شکیب، 
معتقد است: اگر مشکلات و زیرساخت های اساسی گردشگری در کشور برطرف شود، چین بازاری 
به شدت گسترده و سودآور در گردشگری اســت. هرچند طبق اظهارات این تورگردان، ایران هنوز 

نتوانسته گردشگران پولدار و متمولی را که به اروپا و آمریکا سفر می کنند، جذب کند. 
 

آسومو:

ایران جایگاه مهمی در میراث جهانی دارد
رییس مرکز میراث جهانی یونســکو گفت: ایران جایگاه مهمی در میراث جهانی دارد و در آینده ای 
نزدیک سفری به ایران خواهم داشت.علی دارابی، معاون میراث فرهنگی وزارت میراث فرهنگی و 
گردشگری که به منظور شرکت در چهل و پنجمین اجلاس کمیته میراث جهانی یونسکو در ریاض 
عربستان سعودی حضور دارد با »لازار آسومو«، رییس مرکز میراث جهانی یونسکو دیدار کرد.قائم 
مقام وزیر میراث فرهنگی در این دیدار با تاکید بر اهمیت پرونده های پیشنهادی ایران که در دستور 
کار کمیته میراث جهانی قرار دارد، از همکاری و مساعدت مرکز میراث جهانی برای هماهنگی و امور 
اجرایی کنوانسیون حفاظت از میراث جهانی تشــکر کرد.دارابی همچنین به مشکلات پیش آمده 
برای صدور ویزای برخی از اعضای هیئت ایرانی که مقرر بود در اجلاس ریاض شرکت داشته باشند، 
اشاره و تصریح کرد: ضرورت دارد چنین موضوعی با اهتمام و رایزنی مرکز میراث جهانی مرتفع شود.

آسومو هم در این دیدار بر اهمیت و جایگاه ایران در میراث جهانی تاکید کرد و ضمن اشاره به برخی از 
آثار شاخص ثبت شده جهانی ایران، قول مساعد داد در آینده ای نزدیک سفری به ایران داشته باشد.

رییس مرکز میراث جهانی یونسکو در خصوص مشکل صدور ویزای برخی از اعضای هیئت ایران، 
گفت: چنین مشکلی برای دیگر کشور ها هم پیش آمده است و در حال رایزنی با دولت عربستان 

برای رفع هر چه سریع تر این مشکل هستیم.

اخبار

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری مازندران از ثبت سه میلیون و ۳۸۶ هزار و ۸۹۰ نفر شب اقامت مسافران در تعطیلات اخیر در این استان 
خبر داد.صادق برزگر گفت: این میزان ثبت اقامت در مازندران از تاریخ ۲۲تا ۲۴شهریور ماه همزمان با تعطیلات تابستانه اخیر است.وی ادامه داد :همچنین در 
این مدت بیشتر از ۴۰۰هزار مسافر و گردشگر از اماکن تاریخی و جذاب مازندران بازدید کردند.مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری مازندران با 
اشاره به اجرای طرح های نظارتی بر فعالیت اماکن اقامتی و پذیرایی استان خاطرنشان کرد که در این مدت ۲۰۰مورد بازرسی از تاسیسات گردشگری استان 
انجام شده است.وی  با اشاره به پیش بینی حجم بیشتر حضور مسافران از اقصی نقاط کشور در این استان گفت : برای این منظور هماهنگی های لازم برای 
میزبانی از خیل عظیم مسافران از سوی دستگاه های اجرایی عضو ستاد خدمات سفر مازندران صورت گرفته است.برزگر ادامه داد : برای این منظور پیش از 
آغاز موج سفرهای پایان تابستان به مازندران جلسه ای به ریاست معاون سیاسی،  امنیتی و اجتماعی استاندار مازندران به عنوان مسئول ستاد خدمت سفر 

و دستگاه های اجرایی عضو این ستاد برگزار شد و تصمیم گیری و برنامه ریزی لازم برای این مهم صورت گرفته است.

ثبت حدود 3.5 میلیون نفر شب اقامت در مازندران

سرپرست گروه جهانگردان لال پری:

بنای منحصر به فرد گنبد سلطانیه را به جهانیان معرفی 
خواهیم کرد

سرپرســت گروه تور خودرویی جهانگردان هندی لال پری گفت: معماری گنبد ســلطانیه نسبت 
به آثار هم ردیف خود از نظر عظمت و ابعاد منحصر به فرد اســت و ما حتما این بنا را به دوستان و 
جهانیان معرفی خواهیم کرد.تور خودرویی جهانگردان هندی لال پری پس از عبور از شــهرهای 
مختلف ایران، میهمان زنجانی بودند و روز جمعه به شهرستان سلطانیه در این استان سفر کردند.

دامان دوال تاکور، سرپرســت گروه به همراه دیگر اعضای خود از گنبد جهانی ســلطانیه بازدید 
کردند.وی در این خصوص گفت: این اولین بار اســت که من این بنای فاخر را می بینم؛ اما قطعا 
آخرین بار نیســت، عظمت و این حجم از جزییات معماری را در این بنا تاریخی، هرگز فراموش 
نخواهیم کرد.داود آبیان، معاون گردشگری اســتان زنجان نیز در این خصوص گفت: این گروه 
از تمامی طبقات و کارگاه های مرمتی گنبد ســلطانیه بازدید کردند و ماکت گنبد ســلطانیه و یک 
ظرف مسی به عنوان صنایع دستی شهرستان سلطانیه به این گروه به عنوان یادگاری از این دیار 
تاریخی هدیه داده شد.تور خودرویی جهانگردان هندی »لال پری«با میزبانی کانون جهانگردی 
و اتومبیلرانی پس از عبور از شهرهای بندرعباس، لار، شــیراز و آباده، اصفهان، کاشان و تهران به 

زنجان رسید و طبق برنامه سفر خود را به سمت تبریز ادامه می دهند.
 

معاون وزیر میراث فرهنگی کشور:

موزه ها، نقش مهمی در حفظ و انتقال میراث و فرهنگ دارند  
معاون توسعه و منابع انسانی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی کشور گفت: آثار 
تاریخی و موزه ها نقش مهمی در حفظ و انتقال میراث و فرهنگ دارند و تخصیص اعتبارات لازم 
به تحقق برنامه های این بخش کمک می کند.علی طلوعی در بازدید از موزه شهرستان ابهر افزود: 
این شهرستان در حوزه گردشــگری و صنایع دستی پیشرفت شــگرفی داشته است.وی اضافه 
کرد: وزارت میراث فرهنگی به موضوع گردشگری و صنایع دستی توجه ویژه ای داشته و در این 
خصوص برنامه هایی را مورد توجه قرار داده است.این مسئول ادامه داد: بایستی موزه »پیر احمد 
زهرنوش« این شهرستان را مجهز کرده و سیستم حفاظتی و امنیتی آن را نیز بیشتر تقویت کنیم 
و در عین حال فرهنگ بازدید از موزه را بیش از گذشته در جامعه نشر دهیم.طلوعی خاطر نشان 
کرد: هر چند در بحث تربیت و آموزش نیروی انسانی ضعف های جدی داریم؛ اما تلاش داریم تا 
افق بهتری را در این زمینه ترسیم کنیم.به گزارش ایرنا، معاون توسعه و منابع انسانی وزارت میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به منظور بررســی وضع موجود، توسعه، رونق و بهره برداری 

مطلوب روز پنجشنبه از موزه باستان شناسی شهرستان ابهر بازدید کرد.
 

در حاشیه اجلاس میراث جهانی یونسکو؛

ایران از عربستان برای پیوستن به پرونده ثبت افطار دعوت کرد
قائم مقام وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی از عربستان سعودی برای پیوستن 
به پرونده پیشنهادی ایران برای ثبت ناملموس ضیافت افطاری دعوت کرد.به گزارش خبرگزاری 
مهر، راکان الطوق، دســتیار ویژه وزیر فرهنگ عربستان ســعودی و احمد بن عبدالعزیز البلیهد، 
دبیر کل کمیســیون ملی یونســکو در عربســتان با علی دارابی، قائم مقام وزیر و معاون میراث 
فرهنگی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی دیدار کردند.در این دیدار دارابی بر 
آمادگی ایران برای گسترش فعالیت های مشترک فرهنگی، توسعه گردشگری، انجام اقدامات 
مشترک در حوزه میراث فرهنگی از قبیل تهیه پرونده های مشترک ثبت جهانی میراث فرهنگی 

ناملموس تاکید کرد.

سوال  روز

زلزله با مدینه قرون 
وسطایی مغرب چه کرد؟

در پی زلزله مهیب ۶.۸ ریشــتری در مغرب که 
تاکنون جان نزدیک به سه هزار نفر را گرفته است، 
چندین محوطه تاریخی و ثبت شده در یونسکو 
به شدت آسیب دیده اند.به نقل از آرت نیوزپیپر، 
»اریک فالت« مدیر منطقه ای یونسکو در مغرب 
اعلام کرد در پی زلزله مهیب ۶.۸ ریشتری در این 
کشور که تاکنون جان نزدیک به سه هزار نفر را 
گرفته است، علاوه بر خسارات جانی، چندین 
محوطه تاریخی و ثبت شــده در یونسکو نیز به 
شدت آسیب دیده اند.یکی از این دارایی های 
فرهنگی آسیب دیده مدینه قرون وسطایی در 
مغرب است که در ســال ۱۹۸۵ توسط یونسکو 
به عنوان میراث جهانی ثبت شــد )در ســال 
۲۰۰۹، به فهرســت میراث فرهنگی ناملموس 
سازمان اضافه شــد(. بعد از وقوع زلزله پس 
از یک تور ارزیابی از این منطقه ۷۰۰ هکتاری با 
شــبکه کوچه های باریک و پرپیچ و خم، مدیر 
منطقه ای یونسکو اعلام کرد که خسارت بسیار 
بیشتر از حد انتظار است.مغرب که در سال های 
۱۰۷۰–۱۰۷۲ توســط آلموراید ها تاسیس شد، 
همچنــان مکانــی دارای میــراث ملموس و 
ناملموس مهم اســت. این کشور برای قرن ها 
یک منطقه مهم سیاسی، اقتصادی و فرهنگی 
بود که بر غرب جهان اســلام، از شمال آفریقا 
تا اندلس، تاثیــر می گذاشــت.گنجینه های 
فرهنگی آن از دوره آلموروید عبارتند از مسجد 
کوتوبیــا، کصبــه - مجموعــه ای محصور که 
مکان هایی مانند کاخ سلطنتی را در بر می گیرد  
و همچنیــن جنگ افزارها، در هــای تاریخی، 
باغ ها، کاخ بندیا، مدرسه بن یوسف )مدرسه ای 
که در قرن چهاردهم ساخته شد(، مقبره های 
ســعدیان، چندین اقامتگاه بزرگ و همچنین 
میدان تاریخی کشور که بسیاری به دلیل زلزله 
روز در آن پناه گرفتند.بــه گفته »فالت«، مدیر 
منطقه ای یونســکو در مغرب، منــاره نمادین 
مســجد کوتوبیا دچار ترک های قابل توجهی 
شده است، در حالی که مناره مسجد خربوچ در 
میدان جماع الفنا تقریبا به طور کامل تخریب 
شده و بخش های زیادی از دیوار های تاریخی 

شهر فروریخته است.

با مسئولان

عکس خبر

 میراث فرهنگی 
بخشی از قدرت نرم 

کشور است
محمد مهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ 
و ارشــاد در گفت و گو بــا میراث آریا، 
با اشــاره به برگزاری جشــنواره ملی 
تولیدات چند رسانه ای میراث فرهنگی 
با بیان این که این جشنواره، جشنواره 
بســیار خوبی اســت، افزود: وزارت 
فرهنگ و ارشاد اســلامی از برگزاری 

این جشنواره حمایت خواهد کرد.

استاد اسماعیل شیران، که ســال ها به عنوان یگانه 
هنرمند احیاگر ســفال زرین فام در اصفهان شهره 

بود، دنیای فانی را وداع گفت.
مراسم تشییع اســتاد اسماعیل شــیران، هنرمند 
ســفال زرین فام، از مقابل موزه حمــام علیقلی آغا 
به طرف خانه هنرمندان برگزار شــد و سپس پیکر 
این مرحوم در قطعه هنرمندان باغ رضوان اصفهان 

آرام گرفت. 
به گزارش ایسنا، شادروان استاد اسماعیل شیران 
که از اساتید پیشکسوت هنر سفالگری و به عنوان 
احیاگر سفال زرین فام شناخته می شد سال۱۳۱۶ 
در محله بیدآباد اصفهان متولد شد و از ۷ سالگی نزد 
اســتادانی مانند »حاج غلامحسین قمی«، »حاج 
سیدحســن موســوی زاده«، »حاج میرزا عباس 

ایلیاکاشــی» و »حاج میرزا عباس ایلیاکاشی« با 
هنر سفالگری و کاشی کاری آشنا شد.

وی دربــاره ایده احیای ســفال زرین فــام چنین 
گفته بود: »این کار، عاشــقی اســت که در جوانی 
وجود داشــت. من وسایل آزمایشــگاهی نداشتم 
و اصلا نمی دانستم آزمایشــگاه یعنی چه. مدت ها 
آزمون و خطا کردم و ســبک های مختلفی را زیر و 
رو کردم تا درباره چگونگی ساختن لعاب زرین فام 
به نتیجه رسیدم. شنیده بودم که یک رنگی هست 
به نام قازمغازی، چون بــه آن زرین فام نمی گفتند 
بلکه به آن رنگ »قازمغــازی« می گفتند و بعدها 
دانشگاهی ها نام آن را عوض کردند و به آن زرین فام 
گفتند. در هارون ولایت امامــزاده ای بود و من در 
جرزهایش رنگی شبیه همین زرین فام را دیدم که 

با گل سنگ درست شده بود و در کاشی هایش وجود 
داشت و می توانم بگویم میلیادرها تومان می ارزد. 
عکســی از آن گرفتم و آن را دنبال کردم تا مثلش را 
بســازم و در نهایت به اینجا رسید. فکر می کنم تازه 
ازدواج کرده بودم؛ اما نمی دانســتم با دست خالی 
خیلی سخت امکان پذیر است، در واقع جوانی بود 
و عاشقی اما نمی دانستم عاشــقی که برای ما نان 
نمی شود... به این ترتیب شد که من احیاگر سفال 

زرین فام شدم.«

 استاد اسماعیل شیران، احیاگر سفال زرین فام درگذشت

عکس: ایسنا
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کارشناس پیش بینی اداره کل هواشناسی استان  خبر داد:

دمای بالاتر از 3۶ درجه سانتی گراد در اصفهان ثبت نشد
کارشناس پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان از ثبت بیشینه دمای هوا در ۳۲ شهرستان 
اصفهان، پایین تر از ۳۶ درجه ســانتی گراد خبر داد.آســیه آقایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درباره 
پیش بینی وضعیت جوی هوای اســتان اصفهان اظهار کرد: بررسی نقشــه های هواشناسی بیانگر 
جوی نسبتا پایدار طی هفته جاری بر روی استان است.وی با اشاره به اینکه بیشینه دمای هوا در ۳۲ 
شهرستان اصفهان، پایین تر از ۳۶ درجه سانتی گراد ثبت شده است، خاطرنشان کرد: خمینی شهر با 
دمای ۳۶ درجه سانتی گراد و بویین میاندشت با دمای شش درجه سانتی گراد به ترتیب گرم ترین و 

خنک ترین مناطق استان هستند.
 

ساخت 9 مدرسه استثنایی توسط خیران مدرسه ساز اصفهان
رییس هیئت مدیره مجمع خیران مدرسه ساز استان اصفهان از ساخت ۹ مدرسه استثنایی توسط خیران 
مدرسه ساز اصفهان خبر داد.مجتبی ملامحمدی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان اینکه در سال های 
گذشته میزان توجه خیران مدرسه ساز به مدارس استثنایی چندین برابر شد و قرارداد ساخت ۹ مدرسه را 
منعقد کردیم، اظهار کرد: اواسط شهریورماه امسال، آخرین ساخت مدرسه استثنایی توسط یکی از خیران 
به اتمام رسید.وی افزود: در نظر داریم که ساخت مدارس استثنایی خیرساز در تمام استان توزیع متناسب 
داشته باشد؛ در حوزه فضای آموزشی تا هرجایی که اعلام کنید، در مجموعه خیران آمادگی همکاری داریم، 
در حوزه تجهیزات آموزشی و هزینه های مدارس نیز می توانیم خیران را پای کار آوریم.ملامحمدی با اشاره 
به ساخت ۹ مدرسه استثنایی توسط خیران مدرسه ساز اصفهان، خاطرنشان کرد: در یک سال گذشته، دو 

مدرسه اوتیسم که یکی از آنها بعد از گذشت ۱۴ سال کلنگ زنی، آماده شده بود، افتتاح شد.
 

شناسایی 97 نفر برای تحریک به آشوب و تجمع در  اصفهان 
سازمان اطلاعات فرماندهی انتظامی اصفهان از شناسایی ۹۷ نفر از تشویش کنندگان اذهان عمومی در 
فضای مجازی در این استان خبر داد.به گزارش خبرگزاری تسنیم از اصفهان، سازمان اطلاعات فرماندهی 
انتظامی اســتان اصفهان اعلام کرد: با توجه به اهمیت و حساسیت موضوع ســالگرد اغتشاشات، با 
اقدام های فنی و اطلاعاتی دقیق تاکنون ۹۷ نفر از تشویش کنندگان اذهان عمومی در فضای مجازی 
شناسایی شدند.بر اساس اعلام این سازمان با ۴8 نفر از کاربران متخلف که با انتشار مطالب، تصاویر و 
فیلم های گوناگون سعی در گمراه کردن افکار عمومی داشته و برخی از آنان تحریک به آشوب و تجمع در 

راستای فراخوان های منتشر شده را در برنامه خود داشتند، برخورد شد.
 

رییس پلیس فتا فرماندهی انتظامی استان اصفهان:

شهروندان مراقب دریافت پیامک جعلی توقیف خودرو باشند
رییس پلیس فتا فرماندهی انتظامی استان گفت: مجرمان ســایبری با ارسال پیامک برای دارندگان 
خودروها با عنوان توقیف فیزیکی خودرو و اعمال جریمه، آن ها را به ســایت ها و درگاه های فیشینگ 
هدایت و اقدام به برداشــت از حســاب شــهروندان می کنند.به گزارش ایمنا، سرهنگ سیدمصطفی 
مرتضوی، اظهار کرد: کلاهبرداران سایبری با ارســال پیامکی مبنی بر اینکه حکم توقیف خودروی شما 
در سامانه ابلاغیه الکترونیکی ثبت شد، از شــهروندان می خواهند به سایتی به نام ابلاغیه الکترونیکی 
با آدرس اینترنتی خاص و جعلی، مراجعه کنند.وی افزود: این ســایت جعلی مانند ســامانه خدمات 
الکترونیک قضایی شبیه سازی شده است و ابتدا جهت ورود به سایت کد ملی را از کاربر دریافت می کند.

مرتضوی تصریح کرد: سایت جعلی از کاربر می خواهد فیلترشکن تلفن همراه خود را روشن و بابت هزینه 
اطلاع رسانی از طریق درگاه بانکی مبلغ ۲۰ هزار ریال به حساب آن ها واریز کند، اما با ورود کاربر به این درگاه 

جعلی اطلاعات کارت وی به سرقت می رود و از حساب بانکی آنها به صورت غیرمجاز برداشت می شود.

معاون اداره کل منابع طبیعی استان: ۷۰ درصد گرد و غبار اصفهان ذرات گچ است؛

از  زمین های شرقی!

معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان گفت: 
۷۰ درصد گردوغبار اصفهان که از شــرق این اســتان خیزش می کند، 

ذرات گچ است.
حسینعلی نریمانی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: بررسی ها 
نشــان می دهد ۷۰ درصد گردوغبار اســتان که گاهی از ناحیه شــرق 
شهرستان اصفهان خیزش می کند ذرات گچ و منشأ آن کوره های گچ 

منطقه سجزی است.
وی ادامــه داد: فعالیــت کانون های فرســایش بادی ســالانه ۴۰۰ 
میلیــارد تومان به اســتان اصفهان خســارت می زند کــه حدود 8۰ 
 درصد آن ها مربوط به دشت سجزی در شــعاع ۵۰ کیلومتر کلان شهر 

اصفهان است.
معاون فنــی اداره کل منابع طبیعــی و آبخیزداری اســتان اصفهان 
ابراز داشــت: برای جلوگیــری از گســترش فعالیــت کوره های گچ 
و آجر در ســجزی در برابر فشــارها مقاومت می کنیم تا بر اســاس 
مصوبــه شــورای برنامــه ریــزی تیرمــاه ســال ۱۳88 مبنــی بر 

 ممنوعیت توســعه و بهره برداری معادن و کوره های گــچ و آجر، این
 اتفاق نیفتد.

نریمانی بدون اشــاره به تعداد کوره ای گچ و آجر در شعاع ۵۰ کیلومتر 
شــهر اصفهان و به ویــژه در منطقه ســجزی، گفت: از نظــر کارگروه 
مقابله گردوغبار اســتان شــماری از کوره هــا تعطیل شــدند؛ اما بر 
 اســاس اطلاعاتی که داریم تعــدادی همچنان فعالیــت غیرقانونی

 دارند. 
وی با اشــاره به اینکه پیگیری مستمر رســانه ها در سال های گذشته 
منجر به تعطیلی تعدادی از معادن خاک رس، گچ و شــن و ماسه در 
استان شد، ادامه داد: یک رقابت حیات و ممات بین مردم و طرفداران 

محیط زیست و افراد اقتصادی وجود دارد.
نریمانی افزود: ما برای حیات اجتماعی تــلاش می کنیم و آنها برای 
ممات اقتصادی خود و سود ناشی از فعالیت مخرب آنها به کمتر از یک 
درصد جمعیت استان می رســد؛ اما مضرات آن سه میلیون جمعیت 

اصفهان را تحت تاثیر قرار می دهد.

اجرای طرح زراعت چوب در 253 هکتار از اراضی استان اصفهان
معاون فنــی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان اصفهان در 
خصوص برنامه زراعت چوب اســتان نیز اظهار داشــت: طرح زراعت 
چوب از سال ۱۳8۵ در برنامه های پنج ساله توسعه مرتب عنوان شده 
و هدف دولت این اســت که با اجرای آن در تولید چوب به خودکفایی 

برسد.
نریمانی با بیان اینکه در طــرح زراعت چوب باید از آب های نامتعارف 
مانند پســاب فاضلاب اســتفاده شــود، گفت: در اســتان اصفهان 
گیاهانی چــون اکالیپتــوس و زبان گنجشــک برای طــرح زراعت 
 چوب کاشــته و در صنایع چوبی از جمله صنعت ام دی اف اســتفاده 

می شوند.
بــه گفتــه معــاون فنــی اداره کل منابــع طبیعــی و آبخیــزداری 
اســتان اصفهــان، طــرح زراعــت چــوب طــی ســه ســال 
 گذشــته در ۲۵۳ هکتــار از اراضــی ایــن اســتان اصفهــان اجــرا 

شده است.

اخبار جامعه

رییس دانشگاه فرهنگیان استان اصفهان، با اعلام 
اینکه تعداد ۴ هزارو ۶۰۰ نفر کنکوری به دلیل تحصیل 
در دانشگاه های فرهنگیان استان اصفهان دعوت به 
مصاحبه شــدند، گفت: از این تعداد ۲ هزارو ۶۱۰ نفر 
برای تحصیل در دانشگاه فرهنگیان استان اصفهان 
پذیرفته خواهند شد.علی اکبر کجباف، در گفت وگو با 
ایسنا، با اشاره به اینکه سهم کنکوری های امسال از 
دانشگاه فرهنگیان استان اصفهان چند نفر هستند، 
اظهار کرد: پس از اعلام نتایج کنکور و با توجه  به تراز و 
انتخاب رشته داوطلبان دانشگاه فرهنگیان، تعداد ۴ 
هزار ۶۰۰ نفر کنکوری به دلیل تحصیل در دانشگاه های 
فرهنگیان استان اصفهان دعوت به مصاحبه شدند و 
درنهایت از این تعداد ۲ هزار ۶۱۰ نفر پذیرفته خواهند 
شــد. البته رتبه های برتر هنوز محل تحصیل شــان 
مشخص نشده اســت.وی درباره اینکه کنکوری ها 
با چه شــرایطی می توانند وارد دانشگاه فرهنگیان 
بشوند، توضیح داد: در مراحل اولیه از آن ها مصاحبه 
شده و بعد از آن مورد گزینش قرار می گیرند و در ادامه 
با معاینات سلامت جسمانی، روحی و روانی بررسی 
خواهند شد و پس از احراز صلاحیت های پزشکی و 
مشاوره ای که انجام می شود، گزینش می شوند و به 
مرحله کارگروهی منتقل خواهند شد.رییس دانشگاه 
فرهنگیان اســتان اصفهان، ادامــه داد: مصاحبه ها 
درباره موضوعات رشته های موردنیاز آموزش پرورش 
و بررســی توانمندی شــغل معلمی در افراد است. 
هنگامی که تمام این مصاحبه ها و بررسی ها انجام 
شد، کارشناسان نتیجه را به سازمان سنجش اعلام 

می کنند و نهایتا بازرسان ســازمان سنجش از بین 
 داوطلبان دبیر دانشجو معلم دانشــگاه فرهنگیان 
را انتخــاب خواهند کرد.وی تصریح کرد: دانشــگاه 
فرهنگیان به دنبال این اســت که بتواند گزینه های 
مناســب  را انتخاب کند تا بــرای تربیت معلم از آنها 
اســتفاده کند و معلمانی در تراز انقلاب اسلامی در 
سال ۱۴۰۲ جذب کرده و به آموزش وپرورش تحویل 
دهد.کجباف با اشاره به اینکه متقاضیان فرهنگیان 
بعد از گذر  از مرحله آزمون کتبی کنکور ۱۴۰۲ و انتخاب 
رشته چه کاری باید انجام دهند، گفت: درصورتی که 
کنکوری ها تراز ۶ هزار لازم را کسب کنند، اسامی آن ها  
جزو ظرفیت این دانشگاه اعلام می شود که با دارابودن 
شــرایط وارد مرحله مصاحبه فرهنگیان بشوند.وی 
اظهار کرد: زمان مصاحبه نیز از ۱۹ شهریورماه شروع 
شــده و تا ۳۱ شــهریورماه ادامه دارد. از مهم ترین 
مراحل پذیرش دانشجو در دانشگاه های فرهنگیان 

و تربیت دبیر شــهید رجایی، این است که چندبرابر 
ظرفیت افراد به جهت شــرکت در مصاحبه معرفی 
می شــوند. همچنین برگزاری مصاحبــه به صورت 
استانی و توســط پردیس های دانشگاه فرهنگیان 
انجام خواهد شد.رییس دانشگاه فرهنگیان استان 
اصفهان در خاتمه تصریح کرد: داوطلبان و متقاضیان 
برای مصاحبه با همراه داشــتن مدارک در جلســه 
حضور پیدا می کنند و ســوالات مختلف از داوطلبان 
پرسیده می شــود که یکی از دغدغه ها و ویژگی های 
معرفی شدگان موضوعات و جزییات مصاحبه مراحل 
اولیه است، اما امیدواریم داوطلبان شایسته بتوانند 
با گذراندن مراحل پذیرش به حق پذیرفته شــوند. 
دانشــگاه فرهنگیان با ارائه برنامه های تحصیلی در 
مقاطع کارشناســی، کارشناسی ارشــد و دکتری در 
رشته های مختلف  تلاش می کند تا دانشجویان را به 

یک سطح علمی و فرهنگی بالاتر برساند.

سهم دانشگاه فرهنگیان اصفهان از کنکوری های 1402 چقدر است؟

برگزیده شدن عکاس 
نجوم ایرانی در رقابت 

جهانی رصدخانه گرینویچ
منجم ایرانی به عنوان یکی از عکاســان 
نجومــی ســال ۲۰۲۳ میــلادی در 
بخش»نوآوری در تصویر« رقابت جهانی 
رصدخانه گرینویچ برگزیده شد.»حسن 
حاتمی« منجم و عکاس خورشید مرکز 
نجوم ادیــب اصفهان به عنــوان یکی از 
برگزیدگان پانزدهمین دوره رقابت عکاس 
نجومی رصدخانه ســلطنتی گرینویچ در 

سال ۲۰۲۳ میلادی معرفی شد.

قاچاقچی چوب، جنگلبان اصفهانی را با خودرو زیر گرفت
فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان گفت: قاچاقچی چوب جنگلبان 
اصفهانی را با خودرو زیر گرفت.سرهنگ علیرضا طاهری مهر بیان کرد: نیروی یگان حفاظت منابع 
طبیعی استان که توسط قاچاقچی چوب با خودرو زیر گرفته شد، دچار آسیب دیدگی جدی شده 
است.طاهری مهر با اشاره به اینکه ســه قاچاقچی چوب بامداد جمعه ۲۴ شهریور در جنگل های 
تاغ منطقه سجزی با خودرو به یک مامور یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی استان حمله کردند، 
افزود: این سرباز منابع طبیعی استان دچار آسیب دیدگی جدی از ناحیه استخوان لگن، مهره های 
کمر و پا ها شده و در بیمارستان بستری است.سرهنگ طاهری افزود: یک قاچاقچی چوب دستگیر 
و محموله چوب های تاغ که با یک خودروی ســمند حمل می شــد، توقیف شد. خودروی آنان نیز 
توقیف شده است.وی گفت: یک متهم به مراجع قضایی معرفی شده است و پیگیر دستگیری دو 

متخلف دیگر هستیم.
 

اهدای 129 واحد خون در سالروز شهادت امام رضا )ع(
نوع دوستان اصفهانی در روز های پایانی صفر در شهر های اصفهان و کاشان خون خود را برای کمک به 
سلامت بیماران اهدا کردند.مدیرکل انتقال خون استان اصفهان گفت: این افراد با شرکت در پویش 
نذر خون به سلامت بیماران بستری در مراکز درمانی اســتان کمک کردند.کیان دهراب پور افزود:  
همزمان با سالروز شــهادت امام رضا )ع( ۱۶8 نفر به مرکز انتقال خون خواجو مراجعه کردند، که 
از این تعداد ۱۲۹ نفر موفق به نذر خون شــدند.وی گفت: همچنین در مجموع در سه روز پایانی ماه 
صفر از ۴۳۶ مراجعه کننده به مراکز انتقال خون خواجوی اصفهان و کاشان از ۳۵۲ نفر خون گیری 
شد.دهراب پور افزود: در حال حاضر ذخیره خون اصفهان معادل ۷ و نیم روز است.وی تاکید کرد: 
در روز های آخر فصل تابســتان به دلیل افزایش مســافرت ها، ذخایره خونی کاهش می یابد و از 

شهروندان درخواست می کنیم به صورت مستمر خون اهدا کنند.
 

دستگیری عاملان انتشار بوی نامطبوع شمال اصفهان
عاملان تخلیه پسماند شیمیایی در فاضلاب شهری هفته گذشته در شمال شهر اصفهان شناسایی 
و دستگیر شدند. براساس اطلاعات به دست آمده از یک منبع آگاه در فرماندهی انتظامی استان، 
عاملان این حادثه مدیران یک شرکت تولیدی بودند که پسماند شیمیایی واحد تولیدی خود را در 
فاضلاب نزدیک مناطق شمال کلانشهر اصفهان تخلیه کرده بودند و این اقدام منجر به انتشار بوی 
نامطبوع در منطقه شد.این منبع آگاه افزود: عاملان این حادثه شناسایی و دستگیر شدند و پرونده 
آنان به مراجع قضایی ارسال شد.هجدهم شهریور، شهروندان شمال شهر اصفهان در تماس با آتش 
نشانی و اداره گاز از استشمام بویی شبیه گاز خبر داده بودند و مدیر کل مدیریت بحران استانداری 

از تخلیه مواد شیمیایی در یکی از فاضلاب های منطقه رهنان گزارش داد.
 

خدمت رسانی ستاد دائمی خدمات سفر شهر اصفهان در باغ فدک
دبیر ستاد دائمی خدمات سفر شهر اصفهان گفت: باغ فدک از ابتدای تابستان مشغول خدمت رسانی بوده و 
در ایام تعطیلی نیز خدمات این مکان قابل استفاده است.دبیر ستاد دائمی خدمات سفر شهر اصفهان گفت: 
باغ فدک مکان اسکان اضطراری و موقت مسافران است که از ابتدای تابستان مشغول خدمت رسانی بوده 
و در این ایام تعطیلی نیز خدمات این مکان قابل استفاده است.سعید نصر افزود: ستاد تسهیلات خدمات 
سفر شهر اصفهان مانند سال های گذشته مشغول خدمت رسانی به شهروندان اصفهانی و تمام هموطنان 
سراسر کشور است.وی گفت:در باغ فدک  امکان اسکان موقت، بازارچه برای ارائه خدمات گردشگری و 
فروش محصولات سنتی، سوپر مارکت، نانوایی و ملزومات اولیه مسافران  تامین شده است.نصر تصریح 
کرد: در حوزه حمل ونقل عمومی نیز مترو و اتوبوس طبق زمان بندی مشخص شده خدمت رسانی می کنند.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

کم آبی؛ تنها عامل خزان و 
پاییز زودرس در اصفهان

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان، 
با تاکید بــر اینکه بــه دلیل جــاری نبودن 
زاینده رود بحران آبی به درختان وارد شــد، 
گفت: بحران آبی که در سال های متوالی بر 
روی درختان وارد شد، گیاهان مستعد شدند 
که حتی آفات نباتــی مانند، کرم چوب خوار، 
کرم برگ خــوار و بیماری ها به آنها آســیب 
برســانند.منصور شیشه فروش، در گفت وگو 
با ایســنا، درباره دلیل پاییز زودرس و خزان 
درختــان در اصفهان، اظهار کرد: متاســفانه 
امســال از تیرماه و مردادماه، شــاهد خزان 
زودرس بودیــم، چــرا که تــداوم کم آبی در 
سالیان گذشــته و عدم تامین آب زاینده رود 
باعث شــده درختان و باغ ها و بســیاری از 
مناطق دیگر تحت تاثیــر تنش های آبی قرار 
بگیرند.وی افزود: امسال از اوایل بهار تا کنون 
بارندگی های موثری را مشــاهده نکردیم و 
گرمی هوا شــرایط خاصی را ایجاد کرد و به 
دلیل جــاری نبودن زاینــده رود، بحران آبی 
به درختان وارد شــد و بســیاری از چاه های 
حریمی نیز دچار کمبــود آب و کیفیت آن ها 
دچار آسیب شــدند، به همین دلایل مجبور 
شــدیم بیش از ۱۷۰ تانکر آب بــرای آبیاری 

فضای سبز شهر اصفهان تجهیز کنیم.
مدیــرکل مدیریــت بحــران اســتانداری 
اصفهان، با تاکید بر اینکه فضای سبز استان 
اصفهان با بیــش از ۵ هزار هکتار ریه شــهر 
به شــمار می رود، گفت: با وجود تمامی این 
بحران ها، اما اقدامات خوبی از سمت استان 
و شــهرداری انجام شــده، در حــال حاضر 
فضای ســبز اصفهــان مجهز بــه طرح های 
نوین است و هدف هایی در پیش گرفته شده 
که بتوان با طرح های نویــن در مصرف آب 
صرفه جویی کرد.وی تصریح کرد: همچنین با 
طرح هایی که برای جلوگیری از آفات انجام 
شده و بحران آبی که در ســال های متوالی 
 بر روی درختان وارد شــده، گیاهان مستعد 
شــدند که حتی آفــات نباتی ماننــد، کرم 
چوب خوار، کرم برگ خوار و بیماری ها به آنها 

آسیب برسانند.

ی  لیت کوره ها فعا گسترش  ز  ا جلوگیری  برای 
گچ و آجر در سجزی در برابر فشارها مقاومت 
می کنیم تا بر اساس مصوبه شورای برنامه ریزی 
توسعه  ممنوعیت  بر  مبنی   ۱۳۸۸ ل  سا تیرماه 
 و بهره برداری معادن و کوره های گچ و آجر، این

 اتفاق نیفتد



دلیل توهین ها به »طارمی« از نگاه نشریه باشگاه پورتو
تیم فوتبال پورتو جمعه شب در آغاز هفته پنجم مسابقات لیگ برتر پرتغال، با نتیجه یک بر صفر از ســد استرلا گذشت و با 13 امتیاز در صدر جدول رقابت ها 
باقی ماند.مهدی طارمی که در هفته های گذشــته مورد هجمه های سنگین رقبا قرار گرفته بود، در این بازی ســرانجام موفق به گلزنی شد. پیش تر کارلوس 
 خاویر، پیشکســوت تیم اســپورتینگ اظهاراتی علیه مهاجم ایران به کار برده بود که جنبه ای نژادپرســتانه داشــت و رییس باشگاه بواویشــتا علیه طارمی

 صحبت کرد.نشریه »دراگائو دیاریو« که متعلق به باشگاه پورتو است، درباره گلزنی ستاره شماره 9 پورتو برابر استرلا نوشت: »طارمی که در مقابل توهین های 
نژادپرستان مقاوم بود، بار دیگر نشان داد توهین هایی که در پایتخت )لیسبون( به او می شــود، چه دلیلی دارد. طارمی شوت فوق العاده ای به سمت دروازه 
استرلا دا آمادورا شلیک کرد تا با گلزنی او، پورتو در صدر جدول ماندنی شود«. طارمی در 153 دیداری که با پیراهن پورتو به میدان رفته، 81 گل به ثمر رسانده 

و 49 پاس گل به هم تیمی های خودش داده است.
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ملاقات با کریستیانو رونالدو غیرممکن شد؛

سراب سلفی با ستاره پرتغالی در تهران!
حتی اگر مغرورترین هوادار فوتبال باشید و برای هیچ فوتبالیستی دوربین سلفی را به 
کار نینداخته باشید هم برای یک عکس یادگاری با کریستیانو رونالدو وسوسه خواهید 
شد. فوق ستاره فوتبال جهان، بزرگ ترین بازیکنی است که به ایران خواهد آمد و در یک بازی رسمی به 
میدان می رود و این فرصتی استثنایی برای خیل عظیم طرفداران اوست تا با ستاره محبوب خود دیدار 
کنند اما...اگر خواننده این گزارش ســمج ترین طرفدار فوتبال دنیا باشد و سلفی با رائول، ژاوی و دیگر 
ستاره ها را در ایران در صفحه اینستاگرام خود پست کرده باشد، باید این را بدانید که دیدار با رونالدو برای 
او و دیگر طرفداران تقریبا غیرممکن است.به نوعی اگر تصور می کنید که قرار است یک مراسم استقبال و 
سپس بدرقه برای رونالدو برگزار شود و پیشکسوتان و ستاره ها به دیدار فوق ستاره بروند، کاملا در اشتباه 
هستید. چرا که تیم النصر با تمهیدات فوق امنیتی به ایران می آید و در هتل محل اقامت مستقر می شود 
و سپس به همین شکل راهی ورزشگاه آزادی و بعد هم ریاض خواهد شد.تیم النصر با جت اختصاصی 
حوالی ساعت 9 صبح دوشنبه )امروز( ریاض را به مقصد تهران ترک خواهد کرد. به این ترتیب احتمالا 
پرواز این تیم در ساعت 11 صبح روی باند فرودگاه به زمین خواهد نشست. همچنین نکته مهم این است 
که بر اساس آخرین شنیده، فرودگاه مهرآباد میزبان جت اختصاصی النصر خواهد بود؛ اما ممکن است 

در آخرین لحظات فرودگاه بین المللی جایگزین شود.

محل ورود: پاویون دولت
حفاظت النصر به یک تیم زبده و کاربلد ســپرده شــده که ماموریت هایی در حد سفر رییس جمهور را 
داشته اند و حالا قرار است بازیکنان النصر را از فرودگاه تا هتل هدایت کنند. این تیم که از دولت ماموریت 
را گرفته، تلاش خواهد کرد که کوچک ترین تماسی بین مردم و بازیکنان وجود نداشته باشد. همچنین 
النصر از پاویون دولت در فرودگاه مهرآباد خارج خواهد شد که عملا امکان دسترسی از این محل برای 

طرفداران غیرممکن است.

 مسیر حرکت: کاملا فریبنده
پاویون دولت مســیرهای مختلفی دارد که بعضی از آنها از محله های خاص تهران و حتی پادگان های 
شهری عبور می کنند. اگرچه هیچ کس مسیر رفت و آمد النصر را نمی داند؛ اما ممکن است حتی این تیم 
از محل هایی متفاوت با اسکورت خاص خیابان های تهران را به مقصد هتل اسپیناس ترک کند. البته کل 
مسیر حدود هشت کیلومتر است و طبیعتا راه چندان زیادی برای حضور در هتل نخواهد بود  ولی به هر 

حال انتخاب مسیر فریبنده، یکی از راه هایی است که این تیم حفاظتی انتخاب خواهد کرد.

 اقامت: طبقه اختصاصی سفارت عربستان
 تیم حفاظت اینطور تعییــن کرده که در زمان ورود تیــم النصر به هتل، هیچ فرد متفرقــه نباید در لابی

  حاضر باشــد و ســپس اعضای تیم به طبقه مخصوص ســفارت عربســتان خواهند رفت و مستقر 
 خواهند شد. این طبقه از هتل اسپیناس کاملا مستقل و مجزا از هتل اســت و بازیکنان هیچ ارتباطی

  به ســایر طبقه ها یا رســتوران های عمومــی نخواهند داشــت و به ایــن ترتیب دیدار با کریســتیانو 
رونالدو غیرممکن خواهد شد.

  تنها راه ملاقات رونالدو: نشست خبری
پرســپولیس و النصر یک روز پیش از بازی، کنفرانس مطبوعاتی و تمرین رسمی را در ورزشگاه آزادی 
خواهند داشت که در حضور خبرنگاران و عکاسان برگزار می شــود. هنوز مشخص نیست که سرمربی 
پرتغالی النصر، کدام بازیکن را همراه خود به کنفرانس خواهد برد؛ اما این احتمال وجود دارد که کریس 
رونالدو به همراه کاسترو راهی ورزشگاه آزادی شود. نشست مطبوعاتی آنها ساعت 17:15 تا 17:45 در 
سالن کنفرانس ورزشگاه آزادی برگزار می شود و سپس النصر تمرین خود را برگزار می  کند که این 

تنها شانس ممکن برای دیدار با رونالدو است.

کنش و واکنش های سپاهان و سازمان لیگ ادامه دارد؛

جنگ بیانیه ای!

حکم کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال علیه باشگاه 
ســپاهان واکنش های زیادی را در پی داشــته است و 
باشگاه سپاهان در جواب اطلاعیه سازمان لیگ بیانیه دیگری صادر کرد در 
این بیانیه آمده است: »باشگاه فولاد مبارکه سپاهان در پی انتشار بیانیه 
سازمان محترم لیگ در خصوص قرارداد یکی از بازیکنان سپاهان، لازم 
می داند توضیحاتی را جهت استحضار عموم منتشر  کند:1- در ابتدا اشاره 
می کنیم که در پی انتشــار رای غیرقابل قبول کمیته انضباطی و به دنبال 
اطلاعیه تفصیلی باشگاه سپاهان پس از انتشار رای، برای همگان مشخص 
شد، آنچه که به عنوان تخلفات گسترده باشگاه سپاهان طی یک عملیات 
روانی-رسانه ای بی ســابقه از آن یاد می شــد، محلی از اعراب نداشته 
است.2-اما به استحضار می رســاند، همان گونه که در اطلاعیه تفصیلی 
باشگاه سپاهان بیان  شد، این باشگاه نسبت به تحویل نسخه فیزیکی 
قرارداد اصلاح شده بازیکن خود _با امضای بازیکن_ اقدام کرده و حتی 
نسخه فیزیکی اولیه که مبلغ کارگزاری آن به صورت دستی اصلاح شده بود 
نیز در سازمان لیگ موجود  است؛ ضمنا در بند 15 قرارداد قید شده است که 
در صورت تضاد بین متون انگلیسی و فارسی، متن فارسی ملاک است. از 
مسئولین هم درخواست می شود، اصل هر دو نسخه قرارداد را در روز جلسه 
کمیته استیناف به این کمیته محترم ارائه دهند.3- البته لازم به ذکر است 
باشگاه سپاهان به دلیل عدم عودت فایل پی دی اف قرارداد در سامانه ثبت 
سازمان لیگ، نتوانست این نسخه پی دی اف را اصلاح کند.4- ذکر این 
نکته نیز لازم است که باشگاه سپاهان هیچ گونه وجهی را به طور مستقیم به 
کارگزار بازیکن پرداخت نمی کند و پرداخت حق کارگزاری از جمله تعهدات 
بازیکن است.5-ضمنا در پایان از ملت شریف ایران به ویژه هواداران عزیز 
سپاهان به جهت قرارگرفتن ناخواسته در جریان جنگ رسانه ای سنگین 
در ماه  های گذشــته علیه باشگاه ســپاهان _که البته این باشگاه هیچ 
نقشی در آن نداشته است-، پوزش می طلبیم.کمیته انضباطی بامداد 22 
شهریور 14۰2، با صدور رای چهار امتیاز از تیم سپاهان کسر کرد و این تیم را 
به پرداخت جریمه سنگین محکوم کرد که در این رای علیه سپاهان آمده 
است:» باشگاه سپاهان علاوه بر کسر 4 امتیاز در فصل جاری مسابقات 
به پرداخــت مبلغ 4۰۰ میلیارد ریــال جریمه نقــدی و همچنین اصلاح 
قراردادهای ۶ بازیکن مورد گزارش مطابق با مفاد دستورالعمل های مذکور 
محکوم می شود.«کمیته انضباطی در رای خود آورده است که اگر قرارداد 
احسان پهلوان، پیام نیازمند، کاوه رضایی، رضا اسدی، رضا شکاری و هادی 
محمدی اصلاح نشود و آن ها در بازی های بعدی تیم شان به میدان بروند، 

جرائم مشابه دیگری در نظر گرفته می شود.

ساکت: سپاهان تخلفی مرتکب نشده  است
اما مدیرعامل باشگاه فولاد مبارکه ســپاهان گفت:  هیچ تخلفی صورت 
نگرفته و تمامی اقدامات ما براســاس دســتورالعملی بود که از سوی 
مسئولان ابلاغ شــد؛ با این وجود حق مان را ابتدا در کمیته استیناف و 
سپس در CAS پیگیری می کنیم.محمدرضا ســاکت با اشاره به رای 
صادر شده علیه باشگاه سپاهان اظهار کرد: هیچ تخلفی صورت نگرفته 

 و تمامی اقدامات ما براساس دســتورالعملی بود که از سوی مسئولان
  ابلاغ شــد. هرچند به اعتقــاد ما این دســتورالعمل اشــکالات فنی 
و ورزشی بسیاری به همراه داشــت و با برخی مقررات فیفا در تناقض 
بود؛ بر اساس این دستورالعمل اقدامات را انجام دادیم و سقف را رعایت 
کردیم.وی ادامه داد: گفته می شــود ما 17 میلیارد تومان در مورد حق 
کارگزاری پرداخت کرده ایم درحالی که این موضوع صحیح نیســت؛ در 
نسخه ای از قرارداد که دارای اشتباه بود این عدد نگارش شده و به کمیته 
انضباطی رفته بود اما نسخه اصلاحی و اصلی که در اختیار سازمان لیگ 
بوده، با این عدد متفاوت اســت و عدد صحیح یــک میلیارد و هفتصد 
میلیون تومان بوده است.وی خاطر نشــان کرد: خلاف مطالب مطرح 
شــده، قرارداد هیچ یک از بازیکنــان ما ارزی نبوده و در قرارداد ســال 
آینده 2 بازیکن، یک بند مشــروط در مورد افزایش مبلغ ارز آمده است 
که به هیچ وجه قرارداد ارزی تلقی نمی شود.ساکت تاکید کرد: حالا که 
کمیته انضباطی رای خود را صادر کرده، برای احقاق حقوق خود به کمیته 
استیناف خواهیم رفت و در ادامه به CAS مراجعه می کنیم. متاسفانه 
سازمان لیگ در آغاز مسابقات آسیایی به جای ظرفیت آفرینی و کمک به 
سپاهان، تخریب را جایگزین کرد که این مسئله زیبنده فوتبال و با نگاه 
حمایتی نبود، از ســازمان لیگ و کارگروه ناظر بر قراردادها از این بابت 

گله مند هستیم.

سازمان لیگ فوتبال ایران: باشگاه سپاهان هیچ گونه اصلاحیه ای در 
قرارداد کارگزار بازیکن خود انجام نداده است

سازمان لیگ فوتبال اما اعلام کرد: برخلاف ادعا، باشگاه سپاهان، هیچ گونه 
اصلاحیه ای مورد پذیرش این سازمان در قرارداد کارگزار بازیکن خود انجام 
نداده است.به گزارش ایرنا، سازمان لیگ فوتبال پنجشنبه شب اعلام کرد: 
باشگاه سپاهان هیچ گونه اصلاحی مورد پذیرش سازمان لیگ در خصوص 
رقم کارگزاری بازیکن )هادی محمدی( نداشته است.این سازمان افزود: 
پیرو بیانیه های مکرر باشگاه سپاهان و برخلاف ادعای این باشگاه مبنی بر 
اصلاح رقم مالی مربوط به کارگزاری بازیکن )هادی محمدی( از مبلغ 17 
میلیارد تومان به یک میلیارد و هفتصد میلیون تومان به اطلاع می رساند 
قرارداد قانونی و ثبت شده در سازمان لیگ که با امضا و ممهور به مهر باشگاه 
و کارگزار مربوطه و بازیکن است و به صورت فارسی و لاتین در قالب عدد 
و حروف قید شده و اعتبار دارد همان مبلغ 17 میلیارد تومان است ضمنا 
علاوه بر آن باشگاه سپاهان در قرارداد بازیکن دیگری )احسان پهلوان( 
مبلغ 3 میلیارد تومان با همان کارگزار با توافق طرفین )باشــگاه، کارگزار، 
بازیکن ( قید و ثبت شــده اســت که در مجموع تعهد باشــگاه سپاهان 
صرفا در قبال این کارگزار از بابت قراردادهای دو فصل بازیکنان فوق الذکر 
مبلغ 213۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال معادل ) بیست و یک میلیارد و سیصد میلیون 

تومان(  است.

خبر روز

رکورد جالب استقلال خوزستان در لیگ برتر
استقلال خوزستان بومی ترین تیم لیگ بیست و سوم پس از صعود موفقیت آمیز شاگردان سید 
سیروس پورموسوی به لیگ برتر محسوب می شود و مربی باتجربه آبی ها شرایط مناسبی را برای 
بومی های این استان برای تجربه حضور در لیگ برتر در نظر گرفته است. اتفاقی که پیش از این نیز 
از سوی وی مورداستفاده و در نهایت نتیجه داده بود.در این فصل از رقابت لیگ برتر باشگاه استقلال 
خوزستان در راستای سیاســت های جذب بازیکن مستعد بومی و جوان برنامه ریزی کرده است و 
پورموسوی تفکرات بومی  و جوانان گرایی خود را به صورت تلفیقی از بازیکنان باتجربه و جویای نام 
در بدنه تیم تزیق کرده که این امر مهم با استقبال هواداران خوزستانی همراه شده است.پورموسوی با 
جذب و نگه داشتن بازیکنانی همچون محمد طیبی، رحیم زهیوی، عقیل کعبی، علی هلیچی، حسن 
پور حمیدی، بهروز بارانی، علیرضا خشکفا، رضا دهقانی، حسین ساکی، آرش مهری بابادی، علیرضا 
کاظمی بابااحمدی، محمود مطلق زاده، احمد عبدا... زاده، امیر حســین جلالی وند، امید افشــین 
و حضور 7 بازیکن از رده پایه های باشــگاه یکی از بومی ترین تیم های لیگ برتر را راهی مسابقات 
این فصل خواهد کرد.استقلال خوزســتان که طی چهار هفته ابتدایی لیگ یک امتیاز کسب کرده، 
با بدشانســی بزرگی نیز مواجه بوده و دو بار در دقایق پایانی امتیازات خود را از دست داده و اکنون 
در تعطیلات لیگ و با بازیابی روحی امیدوار است در شروع مجدد به نتایج دلخواه دست یافته و از 
پایین جدول فاصله بگیرد. آنها فصل گذشته در ماراتنی جذاب و با حمایت هواداران خود موفق شدند 
جواز صعود را به دست بیاورند و باید دید فصل جدید برای آبی پوشان به چه شکل دنبال خواهد شد.

 

این بازیکن می تواند دل »مورایس« را قرص کند
از ابتدا هم قرار نبود که مورایس این مدافع را با آن همه خبر و جنجال از استقلال بخرد و روی نیمکت 
قرار بدهد، اما دردی که یزدانی از ناحیه کمر احساس می کند، در تابســتان گریبان او را گرفت و به 
همین دلیل نتوانست از نظر بدنی به سایر نفرات برســد.با این حال با شروع رقابت های لیگ برتر 
مورایس رفته رفته و بدون اینکه ریسک کند به ســیاوش فرصت بازی داد و در مصاف دوستانه با 
زنیت هم این بازیکن در ترکیب اصلی قرار گرفت و با اینکه روز خوب ســپاهان با غیبت بسیاری از 
ستارگانش نبود، شماره 99 طلایی پوشان نمره قبولی گرفت.یکی از دغدغه های هواداران سپاهان 
در فصل جاری ضعف مدافعانش است و در فضای مجازی مدام درباره این موضوع صحبت می کنند 
و امیدوارند که با خریدهای جدید این دغدغه آنها برطرف شود.با این حال مورایس اعتقاد ویژه ای 
به مهارت و تبحر محمد دانشگر دارد و اگر سیاوش یزدانی هم بتواند به آمادگی خوبی برسد، در کنار 
نیلسون جونیور و هادی محمدی شرایط سپاهان در قلب خط دفاعی بهتر خواهد شد.سپاهان در 
اولین بازی خود پس از تعطیلات لیگ برتر روز دوشنبه باید به مصاف نیروی هوایی عراق برود و باید 

دید یزدانی در این مسابقه در ترکیب اصلی قرار خواهد داشت یا خیر.
 

»رضائیان« با بانداژ زرد در تمرین سپاهان
به نظر می رســد رامین رضائیان مصدومیتی که برای او در مصاف با بلغارســتان ایجاد شده بود را 
پشت سر گذاشته است.به گزارش »ورزش سه«، یک روز پس از مصاف بلغارستان بود که به اردوی 
سپاهان خبر بدی درباره مصدومیت رامین رضائیان مخابره شد. همان زمان گفت وگویی با پزشک 
سپاهان داشتیم که عباس ربیعی مصدومیت ستاره طلایی پوشان اصفهانی را آسیب دیدگی از ناحیه 

دو قلوی پا عنوان کرد و البته درباره زمان بازگشت این بازیکن به میادین اظهارنظر دقیقی نکرد.
رامین رضائیان برخلاف انتظار در اردوی تیم ملی ماند و به اصفهان بازنگشت. او در مصاف تدارکاتی 

با آنگولا هم کنار تیم بود ولی بازی نکرد تا مراحل درمانی را با پزشکان تیم ملی آغاز کرده باشد.
حالا و در بازگشت رامین به اصفهان شاهد حضور او در تمرینات گروهی هستیم. او روز شنبه نیز در 
کنار سایر بازیکنان دیده شد و البته دو بانداژ زرد به پای او بسته شده بود، تا احتمالا مصدومیتش 

تشدید نشود.

مستطیل سبز

 گلایه »رحمتی« از هندی ها: 
مجوز بازیکنم را ندادید

سرمربی نساجی نسبت به عدم صدور ویزای 
هند بــرای مهاجم عراقــی تیمش واکنش 
نشــان داد.به گزارش »ورزش ســه«، سید 
مهدی رحمتی در نشســت خبری پیش از 
مسابقه هفته اول لیگ قهرمانان آسیا مقابل 
مومبای سیتی در واکنش به سوال خبرنگار 
هندی مبنی بــر اینکه تیم مومبای ســیتی 
درحال حاضر ۶ بازیکن خارجــی در اختیار 
دارد و شــما بازیکن خارجــی کمتری دارید 
و آیا این موضــوع در بازی تاثیــری دارد یا 
خیر، عنوان کــرد: مگر مــا بازیکن خارجی 
بیشتری داشــتیم، تفاوتی هم می کرد؟ دو 
بازیکن خارجی در تیم ما هســتند که اجازه 
 ورود به یکــی از آنها )علاء عبــاس( به هند

 داده نشد.وی ادامه داد: باید از فوتبال لذت 
ببریم و این رشــته جای دوســتی و رفاقت 
اســت و باید با یکدیگر همکاری کنیم. من 
یکی از بهترین بازیکنانم که مهاجم تیم ملی 
عراق است را در اختیار ندارم و به جای اینکه 
در مسابقه مقابل مومبای سیتی دو مهاجم 
داشته باشم، فقط یکی را در دسترس خواهم 
داشت که اتفاق خوبی نیست.سرمربی تیم 
فوتبال نســاجی ایران تاکید کــرد: حریف 
ما ۶ بازیکن خارجــی دارد و از 3-4 بازیکن 
ملی پــوش بهره می بــرد و ایــن موضوع را 
مطلع هســتیم. این تیم ســابقه حضور در 
لیگ قهرمانان آســیا را دارد و این نکته حائز 
اهمیتی اســت. مطمئنا ما خودمان را آماده 
کردیم تا مقابل یک تیم خــوب بازی کنیم. 
البته ما بازیکنانی داریم که سابقه حضور در 
این تورنمنــت را دارند و جوانانــی در تیم ما 
هستند که قصد دارند خود را به فوتبال آسیا 
نشــان بدهند.رحمتی تاکید کرد: ویزا ندادن 
به یکی از بازیکنان خوب من )علاء عباس( 
 AFC مشکل بزرگی برای ماست و امیدوارم
برای مســابقات آینده چاره ای بیندیشــد تا 
دیگر تیم ها به مشــکل نخورنــد چون فکر 
نمی کنم تیم های دیگــر بپذیرند که بازیکن 
بگیرند و هزینه کنند، اما بــه آنها اجازه ورود 

به هند را ندهند.

سوژه

عکس خبر

 از اولین لباس 
آسیایی نساجی 

رونمایی شد
نشســت هماهنگی دیدار تیم های 
نســاجی ایران و ممبای سیتی هند 
برگزار شــد. در این نشســت لباس 
نماینده فوتبال ایران برای دیدار امروز 
مشخص شد. نساجی در این دیدار از 
لباس نخست خود استفاده می کند 
و بــا پیراهن قرمز رنــگ وارد میدان 
خواهد شــد.این نخســتین لباس 
آسیایی نساجی به شــمار می رود و 
هواداران این تیم پرطرفدار مازندرانی 
هیجان زیادی برای بازی تیم شان در 

لیگ قهرمانان آسیا دارند.

با اعلام باشگاه رم، سردار آزمون در لیست این تیم 
برای دیدار برابر امپولی قرار گرفته است.

 وقفه بازی های ملی بهترین زمــان ممکن بود تا 
ســردار آزمون به شــکل کامل مصدومیتی که در 
جریان تمرینات پیش فصل بایرلورکوزن برای او به 
وجود آمده بود را پشت سر بگذارد. آزمون طی چند 
روز اخیر در تمرینــات گروهی تیم جدیدش یعنی 
رم حاضر شــده و از آمادگی کاملی هــم برخوردار 

بوده است.
رم در ایــن فصل شــروع ناامید کننده ای داشــته 
و در ســه بــازی ابتدایی خــود فقط یــک امتیاز 
کســب کــرده و همین موضــوع باعث شــده که 

فشــارها روی ژوزه مورینیــو و تیمــش بــه اوج 
خود برســد؛ اما ســرمربی پرتغالی امیدوار است 
با اضافه شــدن بازیکنانــی نظیر روملــو لوکاکو و 
 همین ســردار آزمــون شــرایط را در ادامه فصل

 تغییر دهد.
در همین راســتا باشــگاه رم رســما اعلام کرد که 
سردار آزمون در لیســت این تیم برای دیدار مقابل 
امپولی قــرار گرفته و می تواند بــا صلاحدید ژوزه 
مورینیو برای این تیم به میدان برود. همانطور که 
از قبل هم مشخص شده بود ستاره ایرانی به طور 
کامل از بند مصدومیت رهایی یافته و از این پس 
می تواند در ترکیــب رم به میــدان برود.حالا باید 

 منتظر ماند و دید که آیا سرمربی پرتغالی رم از ابتدا
  ســردار آزمــون را در ترکیب خود مقابــل امپولی 
قــرار خواهد داد یــا از او بــه عنوان یــار تعویضی 

استفاده می کند.

 زمان اولین رونمایی رم از »سردار «مشخص شد
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شهردار اصفهان مطرح کرد: 

45 روز پرکار برای اصفهان در پیش است
شهردار اصفهان با اشاره به روزهای پرکار شهر گفت: امیدواریم شهروندان کمک کنند تا اصفهان میزبان 
خوبی برای میهمانان ملی و بین المللی رویدادهای پیش رو باشد.علی قاسم زاده در صحن جلسه علنی 
شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به رویدادهای پیش روی شهر اصفهان اظهار کرد: طی ۴۵ روز آینده 
روزهای پرشور و نشاطی را در شهر اصفهان خواهیم داشت، علاوه بر آغاز سال تحصیلی جدید، به مناسبت 
هفته دفاع مقدس برنامه ای ترکیبی در گلستان شهدا خواهیم داشت که رخداد بزرگ شهری است.وی با 
بیان اینکه جایزه بین المللی مصطفی با مشارکت شهرداری برگزار خواهد شد، افزود: جشنواره بین المللی 
فیلم کودک و نوجوان و نمایشگاه فن نما نیز رویدادهای دیگری است که تا ۴۵ روز آینده انجام خواهد 
شد.شهردار اصفهان اظهار کرد: امیدواریم شهروندان کمک کنند تا اصفهان میزبان خوبی برای میهمانان 
ملی و بین المللی این رویدادها باشد.شهردار اصفهان گفت: خدمات شهرداری اصفهان در مراسم اربعین 
امسال به نوعی ارائه شد که ما هیچ خللی در ارائه خدمات در شهر اصفهان نداشتیم که جای تشکر دارد.وی 
ادامه داد: از عزیزانی که در ایام اربعین همت کردند و در حوزه های مختلف خدماتی را به زائران ارائه دادند 
که در نوع خود قابل ستایش بود، تقدیر و تشکر می کنیم.شهردار اصفهان افزود: این خدمات به نوعی ارائه 
شد که ما هیچ خللی در ارائه خدمات در شهر اصفهان نداشتیم که جای تشکر دارد.قاسم زاده گفت: فضای 
حضور در کربلا و فعالیت هایی که مشاهده می کردیم، همچنین روحیه نیروهایی که به صورت جهادی به 
عشق امام حسین )ع( کار و تلاش می کردند حال و هوای روزهای دفاع مقدس بود.وی تصریح کرد: این 
فعالیت ها فراتر از یک وظیفه سازمانی و اداری بود، یک خاستگاه معنوی و انگیزه درونی این حس و حال 

را ایجاد کرده بود، به طوری که مورد ستایش کارگزاران نجف و کربلا قرار گرفت.
 

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان:

برای پروژه مترو و ناوگان اتوبوسرانی اصفهان 5,000 میلیارد 
تومان نقدینگی نیاز داریم

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: برای پیشــرفت پروژه مترو و تامین ناوگان اتوبوسرانی، 
حداقل به پنج هزار میلیارد تومان نقدینگی در طول شــش ماه آینده نیاز داریم که اگر تامین نشود، 
خدمت رسانی با کندی مواجه خواهد شد.محمد نورصالحی در نطق پیش از دستور یکصدودومین 
جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار کرد: دو ماه عزاداری ماه های محرم و صفر را پشت سر 
گذاشتیم و خداوند را شاکر هستیم که به همه خدمت گزاران، خیران، مردم و ما به عنوان نمایندگان 
مردم توفیق داد تا خدمت کنیم و امیدواریم این مراسم ها هر سال با شکوه بیشتری برگزار شود.وی 
افزود: برای همه کسانی که در مسیر اربعین زحمت کشیدند، آرزوی توفیق داریم و امیدواریم مشمول 
شفاعت نبی اکرم )ص( و ائمه اطهار قرار بگیریم.رییس شــورای اسلامی شهر اصفهان گفت: برای 
پیشرفت پروژه مترو و تامین ناوگان اتوبوسرانی این کلان شــهر، حداقل به پنج هزار میلیارد تومان 
نقدینگی در طول شش ماه آینده نیاز داریم که اگر تامین نشود، خدمت رسانی با کندی مواجه خواهد 
شد.وی ادامه داد: در این راستا تلاش مدیریت شهری و حمایت شورای اسلامی شهر به ویژه حمایت 
مدیریت استان لازم است، بر این اساس نیازهای ضروری را به صورت مکرر در جلساتی با استاندار 
اصفهان مطرح کردیم.نورصالحی افزود: در خبرها آمده بود که دستگاه ها ۴۰ هزار میلیارد تومان بودجه 
جذب نشده دارند که دیوان محاسبات به دستگاه های مورد نظر هشدار داده است، در حالی که نرسیدن 
به موقع نقدینگی سبب معطل ماندن پروژه ها می شود این در حالی است که ظرفیت خوبی برای کمک 
مدیریت استان برای تکمیل پروژه های کلان وجود دارد.وی اظهار کرد: همچنین مقرر شد شهرداری 
زمین هایی را از طریق تغییر کاربری برای ایجاد ارزش افزوده در کمیسیون ماده ۵ اختصاص دهد که 
این موضوع نیز محقق نشده است.رییس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: سال گذشته حدود سه 
هزار و ۹۰۰ میلیارد تومان اوراق مشارکت برای شهر مشهد و رقم کمتر از این برای اصفهان تامین شده 

است که به نظر می رسد حداقل از این طریق می توانیم نیازهای خود را تامین کنیم.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان مطرح کرد:

حدفاصلمیدانجمهوریتاآزادی»BRT«میشود

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه گفت: ۱۲ خط بی آرتی 
برای این کلانشــهر تعریف و تاکنون چهار خط آن احداث شــده است، 
همچنین کارشناسی های اولیه خط پنجم بی آرتی صورت گرفته که بر این 
اساس خط ۳۴ فعلی حدفاصل ترمینال قدس، خیابان امام خمینی، 

میدان جمهوری اسلامی، خیابان کاشانی تا صفه بی آرتی می شود.
برای شهر اصفهان ۱۲ خط اتوبوس تندرو بی آرتی در نظر گرفته شده که 
تاکنون چهار خط آن اجرا و به بهره برداری رسیده است؛ خط یک بی آرتی 
شهر اصفهان از پل یزدآباد تا پایانه باقوشــخانه در دو فاز یک و دو اجرا 
شد و مورد استقبال گسترده شــهروندان قرار گرفت، همچنین در خط 
یک بی آرتی استانداردهای لازم از جمله جدا شدن فیزیکی این خطوط 
از جریان ترافیکی شهر لحاظ و اولویت دهی در تقاطع ها و چهارراه ها به 
حمل ونقل عمومی رعایت شده اســت.خط دوم بی آرتی شهر اصفهان 
حدفاصل پایانه آبشار تا میدان جمهوری اســت که در بعضی از نقاط با 
خط یک هم پوشانی دارد؛ اجرای خط سوم با مبدأ پایانه ارغوانیه، جی و 
مقصد پایانه خرم و خط چهارم بی آرتی در مســیر خیابان هشت بهشت 
شامل ۱۰ ایستگاه است که پنج ایستگاه در محدوده منطقه سه شهرداری 
و پنج ایســتگاه در محــدوده منطقه چهــار احداث شد.ســیدعباس 
روحانی، مدیرعامل شــرکت واحد اتوبوســرانی اصفهــان و حومه در 
گفت و گو با »ایمنا« اظهارکرد: ۱۲ خط بی آرتی مصوب شــورای ترافیک 
داریم که تاکنون چهار خط از این خطوط احداث شــده است، همچنین 
کارشناســی های اولیه خط پنجم بی آرتی در اصفهان صورت گرفته که 

خط ۳۴ فعلی حدفاصل ترمینال قــدس، خیابان امام خمینی، میدان 
جمهوری اسلامی، خیابان کاشانی تا صفه بی آرتی می شود و به موضوع 
تغییر کاربری خط به صورت بی آرتی پرداخته شده است.امسال اضافه 
شــدن ۵۰ دســتگاه اتوبوس ۱۸ متری برای خطوط بی آرتی به مرحله 
قرارداد رسیده است، با انجام این خرید و تحویل به شهر اصفهان شاهد 
تحولی در ناوگان حمل ونقل همگانی شــهر خواهیم بود؛ با امضای این 
قرارداد پس از هفــت ماه تحویل اتوبوس ها آغاز خواهد شــد.روحانی 
افزود: هم اکنون حدود ۷۵۰ دســتگاه اتوبوس فعــال داریم که وظیفه 
جابه جایی شــهروندان را بر عهده دارد؛ نکته مهم این اســت که پس از 
کرونا و شکل گیری مجدد فعالیت معمولی شهر ناوگان اتوبوس ما ۳۹۵ 
دستگاه بود که طی دوره پســا کرونا )در سه سال گذشته( سعی کردیم 
این آمار را افزایش دهیم که در حال حاضر ۷۵۰ دستگاه است و برنامه 
ما برای تعمیرات، اورهال و بازسازی به گونه ای بوده که در مهرماه حداقل 
۹۰۰ اتوبوس فعال را در شهر اصفهان داشته باشیم.روحانی گفت: با توجه 
به قیمت هفت میلیارد تومانی اتوبوس های جدید و هزینه تعمیرات و 
نگهداری و دستمزد رانندگان، جابه جایی هر مسافر برای شرکت واحد 
اتوبوسرانی هفت هزار تومان هزینه دارد که به طور متوسط ۲,۲۰۰ تومان از 
شهروندان دریافت می شود و مابه التفاوت آن را شهرداری در قالب یارانه 
پرداخت می کند.البته طبق قانون یک سوم این هزینه هفت هزار تومانی 
را شهروند و دو سوم دیگر را شهرداری و دولت باید پرداخت کنند که در 

حال حاضر بیشترین فشار روی مدیریت شهری است.

گزارش فعالیت های ستاد اربعین شهرداری اصفهان 
در یکصدودومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر 
اصفهان ارائه شــد.به گزارش خبرنــگار ایمنا، مهدی 
بقایی در جلسه علنی شــورای اسلامی شهر اصفهان 
اظهار کرد: پس از شــیوع کرونا، امســال نخستین 
سالی بود که ستاد اربعین به صورت منظم کار خود را 
در کشور آغاز کرد؛ هر مرز به یک استان واگذار شد که 
در این راستا مرز چذابه در اختیار اصفهان قرار گرفت. 
با توجه به اینکه در طول ســال چندان مورد استفاده 
نیســت در ابتدا این مرز وضعیت نابسامانی داشت.

وی افــزود: در کربلا نیز بخش مهمــی را به اصفهان 

واگذار کردند هرچند که درخواســت بــود تا در نجف 
نیز حضور پیــدا کنیم، اما امکانــات لازم فراهم نبود 
و امیدواریم ســال آینده این اتفاق رخ دهد.معاون 
خدمات شهری شــهردار اصفهان با بیان اینکه ستاد 
اربعین به یک ساختار منظم نیاز دارد، گفت: کارکنان 
معاونت خدمات شــهری چندین ماه درگیر رویداد 
اربعین بودند، بنابراین نیاز اســت که یک ســاختار 
ویژه، این مراسم را پوشــش دهد.وی گفت: امسال 
کارخانه ای در عراق در اختیار ایران بود که هر استان یک 
سوله داشت، کل نظافت کارخانه نیز در اختیار اصفهان 
بود و همگان از نظم و فعالیت همکاران اصفهانی اعلام 
رضایت داشتند.بقایی با اشــاره به آغاز حرکت های 
مشارکتی و فرهنگ ســازی در مراسم امسال گفت: 
تجهیزات ما نسبت به دیگر شهرها قابل مقایسه نبود، 

امیدواریم ســال آینده از ظرفیت مشــارکت مردم و 
موکب داران در ارائه خدمات استفاده کنیم.وی افزود: 
امسال حدود ۱۰۰ نفر از افرادی که به صورت داوطلبانه 
در خدمات رسانی اربعین حضور پیدا کردند، کربلا اولی 

بودند که در نوع خود اتفاق خاصی بود.

نظافت 183 کیلومتر معابر شهر کربلا انجام شد
سیدمهدی عسگری، رییس ستاد اربعین شهرداری 
اصفهان نیز در این جلســه اظهار کرد: در مرز چذابه و 
کربلا حدود ۳۰۰ نفر نیرو از معاونت خدمات شهری 
شهرداری اصفهان مشغول به خدمت رسانی بودند.

وی افزود: ۹۳۷ هزار لیتر آب رسانی توسط تانکرهای 
شهرداری و خودروهای آتش نشــانی برای شرب و 

شست وشوی مواکب مصرف شد.

 گزارش ستاد اربعین در صحن شورای شهر اصفهان ارائه شد؛

 از اعزام 300 نیروی خدماتی تا 183 کیلومتر نظافت 
در شهر کربلا

عملکرد پل های عابرپیاده مکانیزه اصفهان با یک سامانه 
نظارت می شود

به تازگی شهرداری اصفهان برای نظارت بر عملکرد پل های عابرپیاده مکانیزه شهر اصفهان، سامانه ای 
راه اندازی کرده است تا با ارسال پیامک از سوی شهروندان، هر چه ســریع تر به مشکل این پل ها 
رسیدگی شود.به گزارش خبرنگار ایمنا، با توجه به اینکه یکی از مهم ترین المان های شهری که برای 
دسترسی شهروندان به طرفین خیابان ها و بزرگراه ها تاثیرگذار خواهد بود، پل های عابرپیاده مکانیزه 
اســت؛ گاهی وجود مشــکل در نحوه ارائه خدمت این پل ها، موجب آزرده خاطر شدن شهروندان 
شده اســت.مدیریت تعمیرات و نگهداری معاونت عمران شهری شــهرداری اصفهان در راستای 
خدمت رسانی هر چه بهتر به شهروندان در زمینه پل های عابرپیاده مکانیزه، سامانه ای را برای نظارت 
بر عملکرد آن راه اندازی کرده است.سامانه نظارت بر عملکرد پل های عابرپیاده مکانیزه شهر اصفهان 
توسط مدیریت نت معاونت عمران شــهری و با همکاری شرکت مهندسی نیک اندیش شهرداری 
اصفهان راه اندازی شده اســت.فرهاد گلی، مدیرعامل شرکت مهندســی نیک اندیش شهرداری 
اصفهان اظهار کرد: این شــرکت وظیفه نگهداری و تعمیرات پل های مکانیزه را از طرف شــهرداری 
اصفهان بر عهده دارد و با توجه به راه اندازی ســامانه نظارت بر عملکــرد پل های عابرپیاده مکانیزه 
شهر، شهروندان می توانند از طریق سامانه پیامکی ۳۰۰۰۱۳۴۰۱۳۴۱ هرگونه مشکل این پل ها را به 
اطلاع این شرکت برسانند تا خدمت رسانی به شهروندان دچار وقفه زیادی نشود.وی افزود: شرکت 
مهندســی نیک اندیش به عنوان بازوی اجرایی، در حال اورهال پل های مکانیزه است و امیدواریم 
مشکلات این پل ها به حداقل برسد تا شهروندان با ایمنی بیشتری از این پل ها عبور کنند.مدیرعامل 
شرکت مهندسی نیک اندیش شهرداری اصفهان خاطرنشــان کرد: در حال تلاش برای هماهنگی 
هستیم تا ابزارهای مختلف اطلاع رسانی از جمله اپلیکیشن را در اختیار شهروندان قرار دهیم و در 
صورتی که شــهروندان ایده ای در رابطه با بهبود وضعیت پل های مکانیزه داشتند، می توانند با این 
شرکت در میان بگذارند تا به صورت مستقیم اقدامات لازم توسط شرکت اقدام شود.وی با اشاره به 
نحوه ارسال گزارش خرابی پل های عابرپیاده مکانیزه گفت: شهروندان در صورت مشاهده هرگونه 
وضعیت نامناسب خدمت رســانی پل عابرپیاده مکانیزه، کد مشــکل مورد نظر را به شماره پیامک 

۳۰۰۰۱۳۴۰۱۳۴۱ ارسال کنند تا پس از بررسی توسط کارشناسان، رفع آن در دستور کار قرار گیرد.
 

معاون شهردار اصفهان خبر داد:

تقاطع غیرهمسطح بهاران آماده بهره برداری است
معاون عمران شهری شهردار اصفهان گفت: علاوه بر مجموعه پل ها و تقاطع های غیرهمسطح استقلال 
و سردار شهید سلیمانی، تقاطع های غیرهمسطح شهدای اشکاوند، رضوان، آفتاب و قهجاورستان که 
در گذشته افتتاح شده است، در حال حاضر کیلومتر چهارم تا هفتم این پروژه و تقاطع غیرهمسطح 
بهاران آماده بهره برداری است.اصغر کشاورزراد در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: رینگ چهارم یا 
حلقه حفاظتی کلان شهر اصفهان، مجموعه ای از آزادراه و تقاطع های غیرهمسطح است که از تقاطع 
غیرهمسطح سردار شهید سلیمانی، ابتدای جاده نایین آغاز می شود و با گذر از شرق و شمال اصفهان 
به سمت میدان استقلال حرکت می کند و با عبور از خمینی شهر، اتوبان ذوب آهن و کمربندی غرب، 
به سمت کمربندی شرق اصفهان حرکت می کند و به تقاطع سردار شهید سلیمانی متصل می شود تا 
شهر اصفهان و ترافیک آن را در خود محصور کند.وی افزود: حدود ۴۶ کیلومتر از این پروژه در محدوده 
شهر اصفهان و سایر مسیر در محدوده شهرهای دولت آباد، خورزوق، خمینی شهر، درچه و ابریشم قرار 
دارد که در طول آن ۲۹ تقاطع غیرهمسطح اصلی و هفت ایستگاه پل بزرگ احداث شده است و خواهد 
شد و ۱۰ کیلومتر از مسیر در محدوده اصفهان سال گذشته مورد بهره برداری قرار گرفته است.معاون 
عمران شهری شهردار اصفهان با اشاره به میزان پیشرفت پروژه رینگ چهارم خاطرنشان کرد: در حال 
حاضر احداث کیلومتر ۲.۵ تا ۴ پیشرفت ۸۹.۸ درصدی و احداث پل خاتون آباد )کیلومتر ۱.۳( و مسیر 

کیلومتر ۰.۴ تا کیلومتر ۱.۱۵۰ نیز ۵۴.۳ درصد پیشرفت داشته است.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 معاون شهردار اصفهان خبر داد: 

تصویب استفاده از حیاط 
مدارس برای استقرار 

 سرویس دانش آموزان 
در شورای شهر

معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان 
گفت: همزمان با آغاز سال تحصیلی جدید، 
در جلسه علنی شورای شهر اصفهان تصویب 
شــد که از ظرفیت حیاط مدارس برای سوار 

و پیاده کردن دانش آموزان استفاده شود.
حســین حق شــناس بــا ارائه گزارشــی از 
فعالیت های ستاد مهر شــهرداری اصفهان 
در صحن علنی شورای اسلامی شهر اصفهان 
اظهار کرد: ارتقای ایمنی و عبور و مرور دانش 
آموزان، افزایش ایمنی، روان سازی ترافیک، 
ایجاد شور و نشــاط در فضای شهری و رفع 
معضلات عمرانــی به ویژه اطــراف مدارس 
از مهم ترین اهداف ســتاد مهر شــهرداری 
اصفهان اســت.وی با بیان اینکه در مناطق 
پانزده گانه و ســازمان های وابســته ستاد 
مهر فعالیت خــود را آغاز کــرد، گفت: برای 
روان ســازی ترافیــک گلوگاه هــای شــهر 
شناسایی شد که امیدواریم در مهرماه ترافیک 
روانی داشــته باشــیم.معاون حمل ونقل و 
ترافیک شهردار اصفهان گفت: از اردیبهشت 
امســال فعالیت های مختلفی بــرای بهبود 
حمل ونقــل همگانــی، تعمیــر و نگهداری 
اتوبوس، جذب راننده، واگــذاری به بخش 
خصوصی انجام شد تا مهرماه بتوانیم شرایط 
خوبی را ارائه کنیم.وی ادامه داد: با اکیپ های 
سیار، در ساعات پیک ترافیک تردد در معابر 
و خیابان هــا را کنترل و مدیریــت خواهیم 
کرد تا روان ســازی ترافیک صــورت گیرد.

حق شــناس با اشــاره به طرح شناورسازی 
ســاعات اداری گفت: پیگیری لازم را انجام 
دادیم و استانداری مجوز لازم برای این مهم 
را از وزارت کشــور گرفت؛ بر این اساس یک 
ساعت شناورســازی زمان شروع کار ادارات 
مصوب شــد، همچنین طــی هماهنگی با 
آموزش و پرورش مقرر شــد تفاوت ساعات 
مقاطع مختلف مانند ســال گذشــته اعمال 

شود.

مدیر منطقه هفت شهرداری اصفهان گفت: در تعطیلات پایان شهریور ماه امسال بیش از ۶۵۰۰ خانواده در مجموعه باغ فدک اسکان یافتند.مهدی سلطان آقایی در 
گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: با توجه به استقبال مسافران از شهر اصفهان در تعطیلات پایان شهریورماه، مجموعه باغ فدک هر شب میزبان تعداد زیادی از 
مسافران و گردشگرانی بود که به قصد برپاکردن چادر و اسکان موقت در شهر اصفهان اقامت داشتند.وی افزود: در تعطیلات پایان شهریور ماه بیش از ۶۵۰۰ خانواده 
در مجموعه باغ فدک اسکان یافتند.مدیر منطقه هفت شهرداری اصفهان با اشاره به تبدیل باغ فدک به کمپ دائمی سفر در شهر اصفهان گفت: با تصویب کمیته عالی 
باغ فدک علاوه بر ایام نوروز در شش ماه ابتدای سال نیز مجموعه باغ فدک میزبان گردشگران و مسافران است.وی با اشاره به لزوم تقویت زیر ساخت های اسکان 
گردشگران تصریح کرد: ایجاد سکوهای نصب چادر، گسترش شبکه آب آشامیدنی در محوطه باغ و خدمت رسانی ۲۴ ساعته بازارچه باغ فدک از جمله تسهیلات 
مهیا شده برای مهمانان اصفهان بود.سلطان آقایی ادامه داد: روز جمعه بیست وچهارم شهریورماه سال جاری با توجه به تکمیل ظرفیت باغ فدک، با هماهنگی به 
عمل آمده ورزشگاه گل نرگس برای مسافران آماده و پذیرای چادرهای گردشگران شد.وی خاطرنشان کرد: در این مدت با تلاش شبانه روزی همکاران ما در منطقه 

هفت شهرداری اصفهان، هیچ گونه حادثه و اتفاق ناگواری برای مسافران پیش نیامد و آن ها در صحت و سلامت از این مجموعه خارج شدند.
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هیاتمدیره

بدینوسیله از کلیه سهامداران محترم شرکت دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده که در ساعت ۱۰ صبح مورخ ۱۴۰۲/۰۷/۰۹ در 
محل اصفهان، میدان آزادی، ابتدای خیابان سعادت آباد، ساختمان شماره یک، کدپستی ۸۱۶۸۶۴۵۴۶۱ برگزار می گردد، حضور به هم رسانند. 

دستور جلسه:
۱- انتخاب اعضای هیات مدیره.

۲- انتخاب بازرسان اصلی و علی البدل برای یک سال مالی.
۳- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی ها و دعوت نامه های شرکت.

۴- سایر مواردی که در صلاحیت مجمع می باشد. 

مدیرعامل سازمان عمران شهرداری خبر داد:

تکمیل پروژه تعریض بزرگراه 
شهید خرازی تا اواسط مهرماه

مدیرعامل سازمان عمران شهرداری اصفهان از پیشرفت 
۹۰ درصدی احداث مسیر شــرقی و ۷۵ درصدی مسیر 
غربی پروژه تعریض بزرگراه شــهید خــرازی مطابق با 
برنامه زمان بندی خبر داد و گفت: بخش های این پروژه 
به ترتیب در پایان شــهریور یا اواســط مهرمــاه تکمیل 

می شود.
به گزارش اداره ارتباطات رســانه ای شهرداری اصفهان؛  
امیرعباس رحمتی اظهار کرد: حجم زیاد ماشین آلات، 
آلودگی هوا و آلودگی صوتی، تلف شدن زمان مردم در 
ترافیک و افزایش هزینه های سوخت از عوامل تاثیرگذار 

برای عبور و مرور مردم است.
وی افزود: مدیریت شــهری در تلاش اســت با انجام 
اقدامات مختلف شرایط مطلوب عبور و مرور شهروندان 
را فراهم کند و در این راســتا کارشناسان حوزه ترافیک 
شهری معتقد هستند با حذف رفیوژهای کناری بزرگراه 
شهید خرازی و اضافه کردن یک خط عبور دیگر می توان 

تا ۲۵ درصد از حجم ترافیک این معبر را کاهش داد.
مدیرعامل ســازمان عمران شــهرداری اصفهان با بیان 
اینکه در همین راســتا پــروژه  تعریض بزرگراه شــهید 
خرازی در نظر گرفته شد، خاطرنشان کرد: تعریض این 
بزرگراه نیاز به حفاری دستی ۱۰۸ حلقه چاه، ۳۵۰۰ متر 
مکعب خاک برداری، ۱۶۰۰ تن زیرســازی بتنی، اجرای 
۷۰۰ تن آسفالت، ۹۰۰ متر جدول و ۱۵۰۰ متر مربع دیوار 
چینــی دارد و نکته مهم اجرای این پــروژه بدون ایجاد 
ترافیک اضافی و مشــکلات عبور و مروری برای مردم 

است.
وی ادامه داد: به همین دلیل سازمان عمران شهرداری 
اصفهان بــه همت کارکنان خــود و »به احتــرام مردم 
اصفهان« اقدام به اجرای پروژه تعریض بزرگراه شهید 
خرازی در ســاعات بامدادی شــبانه روز کرده است که 
ماحصل این تلاش جهادی پیشرفت ۹۰ درصدی احداث 
مسیر شرقی و ۷۵ درصدی مسیر غربی پروژه مطابق با 
برنامه زمان بندی است تا شاهد بهره برداری آن پروژه به 

ترتیب در پایان شهریور یا اواسط مهرماه باشیم.
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مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی اصفهان از پرداخت هفت هزار و ٣٣٣ 
میلیارد ریال تسهیلات به ٣٢ طرح کشت گلخانه ای در این استان در یک سال اخیر 
خبر داد.احمدرضا رییس زاده در گفت  و گو با خبرنگار ایرنا افزود: این رقم سبب 
افزایش ٢٠٠ هکتاری گلخانه های استان اصفهان شد.وی اظهار داشت: در مدت 
یاد شده به غیر از این مبلغ، بخش خصوص ١٣ هزار میلیارد ریال دیگر نیز در این 
بخش هزینه کرده است.رییس امور باغبانی جهاد کشاورزی اصفهان با بیان اینکه 
این خطه ظرفیت احداث گلخانه های بیشتر را دارد، گفت: تامین اعتبار مهم ترین 
چالش ما به شمار می رود و در صورت تخصیص مبالغ قابل توجه قادر به احداث 
گلخانه های متعدد هستیم.رییس زاده خاطرنشان کرد: تا به امروز افزون بر ٢ هزار 
و 5٠٠ گلخانه با ظرفیت تولید سالانه ٣٣٠ هزار تن در منطقه ایجاد شده است.وی 
اضافه کرد: شهرستان های تیران و کرون، فلاورجان، خمینی شهر، دهاقان، مبارکه، 
شهرضا، شاهین شهر و اصفهان فعال ترین مناطق استان در صنعت کشت گلخانه 
ای استان اصفهان هستند.به گفته وی، در گلخانه های استان اصفهان بیشتر خیار، 
گوجه فرنگی، فلفل دلمه ای، بادنجان و گل های زینتی کشت می شود.به گزارش 
ایرنا، استان اصفهان 564 هزار هکتار اراضی کشــاورزی و باغی دارد؛ اما به دلیل 

کمبود منابع آبی، تنها حدود 200 هزار هکتار از آنها زیر کشــت محصولات زراعی و 
باغی می رود.مجموع اراضی زراعی استان اصفهان حدود 486 هزار هکتار است 
که در سال های طبیعی از حیث بارندگی حدود 70 درصد آن به کشت محصولات 
زراعی مانند انواع غلات، حبوبات و محصولات علوفه ای، جالیزی و انواع سبزی و 
صیفی و گیاهان زینتی اختصاص می یابد و تولید سالانه محصولات زراعی استان 

در شرایط عادی حدود چهار میلیون و پانصد هزار تن برآورد می شود.

رییس اداره روابط عمومی مخابــرات منطقه اصفهــان از بازگرداندن مبالغ 
قبوض مخابراتی که در اثر خطای سیســتمی از سوی شرکت مخابرات ایران 
صادر شده بود، به حساب مشــتریان خبر داد.برمکی با اشاره به وصل شدن 
خطوط تلفن مشتریان در فاصله کوتاه از این رخداد اظهار داشت: ثبت هزینه 
برخی مشــاغل در قبوض مشترکان باعث شــده مبالغ بیشتر از حد معمول 
اعمال شده و زمانی که مبالغ بالا باشد سیســتم به طور خودکار خطوط تلفن 
را قطع می کند.وی با بیان اینکه قطعی تلفن ها چند روز پیش برطرف شــده 
و اگر کسی مبلغ را پرداخت کرده باشد بســتانکار می شود، افزود: این افراد 
با اعلام ســازوکار از ســوی مخابرات منطقه اصفهان به حــوزه های تجاری 

مخابرات مراجعه و پیگیری کنند و با اعلام شماره حساب خود این هزینه به 
آنان برگردانده می شــود.برمکی با بیان اینکه مقرر شده پیامک عذرخواهی 
هم برای این افراد ارسال شود، گفت: علت این رخداد در دست بررسی است.

گفتنی اســت؛ چند روز پیش قبوض مخابرات مشــتریان تجاری به مبالغ 
زیادی از 5 میلیون ریال تا 20 میلیون ریال صادر و بلافاصله خطوط مشتریانی 
که دستگاه پوز داشــته و در 118مخابرات اصفهان ثبت شده بودند، قطع شد 
و این مشــتریان با پیام قطع به دليل بدهی،مواجه شــدند. بسیاری از این 
مشترکان برای جلوگیری از اختلال در کسب و کارهایشان مجبور به پرداخت 

این مبالغ نامتعارف شدند و برخی هم این مبالغ را پرداخت نکرده اند.

معاون وزیر و مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران از 
پروژه های این هلدینگ بازدید کرد.در آخرین روزهای شهریورماه امسال معاون 
وزیر نفت و مدیر عامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران در 
بازدید از پروژه های هلدینگ پتروپالایش اصفهــان ضمن قدر دانی از طرح های 
انجام شده در این شرکت  توسط مدیریت پالایشگاه اصفهان گفت: قدردان مدیران 
این شرکت هســتیم به جهت اجرای پروژه های زیست محیطی، مسائل امنیت 
انرژی و اتفاقات خوبی که در شهر انرژی رخ داده است.جلیل سالاری ، با اشاره به 
راه اندازی بخش های مختلف در هلدینگ پترو پالایش که زنجیره انتقال و توزیع 
را تکمیل کرده است افزود: خوشــبختانه اقدامات خوبی در راستای حل مشکل 
کمبود آب در این هلدینگ اقتصادی رخ داده که مهم ترین آن تصفیه آب و ذخیره 
سازی آب است . اقداماتی که در این راستا در استان اصفهان انجام شده قابل تقدیر 
است. وی با اشــاره به اینکه یکی از موضوعات اساسی که امروز کشور با آن درگیر 
است بحث نفت کوره اســت، افزود: قطعا نفت خامی که از طریق خط لوله مارون 
تحویل می دهیم، این میدان ، میدان دائمی نیست و قابل تغییر است و باید پیش 
بینی کنیم که نفت خام ما سنگین خواهد شد و با سنگینی نفت خام کیفیت و درصد 
استحصال آن سخت تر خواهد شــد.معاون وزیر نفت در جمع مدیران پالایشگاه 
اصفهان گفت: افزایش میزان نفت کوره یکی از چالش هایی است که با اضافه شدن 
گوگرد نفت خام با آن روبه رو می شویم .وی تاکید کرد: در پالایشگاه اصفهان اولین 
مسئله ای  که باید مورد تدبیر مدیران واقع شود، بحث اصلاح کیفیت  نفت کوره است 
و در فرآورده های نفتی علاوه بر در نظر گرفتن بحث کمی باید به کیفی سازی هم 
توجه شود تا بتوانیم فرآورده های سبک را تولید کنیم.معاون وزیر نفت گفت: امروز 
در افق پتروپالایش اصفهان طرح های خوبی از جمله واحد RHU مد نظر قرار گرفته 
است ؛ باید در همه پالایشگاه های کشور این واحد به عنوان اولویت مد نظر قرار گیرد.

سالاری به این مسئله اشاره داشت: در تبصره یک قانون بودجه امسال نیز به این 
مسئله توجه ویژه شده که 40 درصد سود از سهم ناخالص شرکت ها را برای انجام 
پروژه ها در پالایشگاه های کشور اختصاص یافته است که امیدواریم با این عمل 
چالش هایی که در بخش بیرونی داریم مرتفع شود.معاون وزیر نفت و مدیرعامل 
شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به اینکه باید تدابیر 
لازم برای تامین و تجهیزات کالا برای پتروپالایش اصفهان انجام شود و در زمان بندی 
مقرر این کار انجام شود ،گفت: فلسفه استقرار پالایشگاه اصفهانی دراین نقطه آن 
بوده که این شرکت نفت کوره نیروگاه شهید محمد منتظری و اسلام آباد را تامین 
کند؛ لذا  این 12 میلیون نفت کوره برای مصارف این دو نیروگاه بوده است . ولی الان 
یکی از چالش های مد نظر دچار محدودیت در استفاده از نفت کوره هستیم مگر در 
شرایط ناترازی گاز که در زمستان رخ می دهد. بنابراین حمل نفت کوره به بندرعباس 
و انتقال به بازارها یک چالش بزرگ است.سالاری اضافه کرد: معتقدیم پروژه های 
در دست اجرای پتروپالایش اصفهان نیز ضروری است و باید به بهره برداری برسد 
ولی اصل قضیه و آنچه در  قانون هم به آن اشاره شده و در تبصره 14  قانون نیز وجود 
دارد، تاکید بر صادرات نفت کوره است که باید برای این چالش تدبیر شود .وی تاکید 
کرد: باید در سال جاری اولویت اساسی همه پالایشگاه های کشور متمرکز بر اصلاح 
شاخص کیفی نفت کوره باشــد.معاون وزیر نفت گفت: اقدامات صورت گرفته در 
پتروپالایش اصفهان در بازه زمانی 4 ماهه  بسیار قابل تحسین است؛ زیرا وقتی 
یک مجموعه تولیدی در همه حوزه ها بتواند گام بردارد واقعا کار بزرگی انجام داده 
است.سالاری افزود: مجموعه اقدامات هلدینگ پتروپالایش اصفهان که در یک 
 محیط زنده در حال انجام است از اصلاح خطوط گرفته تا حمل و نقل و احداث دیگر 
واحدها ؛ همه این ها کارهای بزرگی است که در راستای حوزه امنیت تولید انجام 

می شود .

در یک سال اخیر؛
هفتهزارو٣٣٣میلیاردریالتسهیلاتبانکیبهگلخانههای

اصفهانپرداختشد

مبالغقبوضنامتعارفمشترکانتجاریاصفهانبهحسابآنان
برگرداندهمیشود
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